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Kommunfullmäktiges protokoll

Plats och tid Aulan, Nils Holgerssongymnasiet, 2024-06-17, kl. 15.00–21.00

Beslutande Ingvar Wennersten (SD), Ordförande
Björn Hortevall (M), 1:e vice ordförande
Kent Johansson (S), 2:e vice ordförande
Nicklas Olsson (M)
Johan Bolinder (M)
Åsa Ekblad (M)
Claes Lind (M)
Loubna Stensåker-Göransson (M)
Cecilia Svensson (M)
Andreas Oskarsson (M)
Martin Hansson (M)
Ann-Sofie Andersson (M)
Tommy Elofsson (M)
Marie Louise Fridolf (M)
Ann-Helen Nilsson (C)
Solbritt Lundgren (C)
Christer Larsson (C)
Therese Nilsson (L)
Anders Kristiansen (KD)
Lena Axelsson (S)
Roland Hansson (S)
Jessica Öien (S)
Yvonne K Nilsson (S), justerare
Peter Olsson (S)
My Ylinen (S)
Madeleine Möller (S)
Göran Rudelius (S)
Anne-Lise Nielsen (S)
Babak Rahimi (V)
Pär Moberg (V)
Kristina Wieslander (V)
Lars Nyström (SD)
Arne Nilsson (SD)
Niklas Sjöberg (SD)
Magnus Book (SD)
Ingrid Book (SD)
Kenneth Jansson (SD), justerare
Barbara Åberg (SD)
Ann-Marie Sjöberg (SD)
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Roswitha Wennersten (SD)
Sven Strandberg (KV)

Närvarande ersättare Kristina Andersson (M)
Karin Landgren (M)
Håkan Hansson (M)
Mats Jonsson (M)
Ellinor Härefors (L)
Monika Andersson (KD)
Helena Jönsson (KD)
Birthe Thomsen (S)
Birgitta Jansson (SD)
Helén Ljungkvist Holmgren (KV)
Barbara Demorit (SD)

Övriga närvarande Charlotte Rosenlund Sjövall, tf kanslichef, sekreterare
Annika Jansson, kommunsekreterare
Matilda Ramsten, nämndsekreterare

Paragrafer § 75–90, varav § 80 justerades omedelbart

Justerade paragrafer § 75–79 och 81–90

Justering Protokollet har justerats digitalt.
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KS 2024.579

Ärenden vid dagens sammanträde Sida

KF § 75 Godkännande av föredragningslista 4

KF § 76 Ärendeinformation från beredningarna och kommunstyrelsen 5

KF § 77 Ärendeinformation från revisorerna 6

KF § 78 Budget 2025 med plan för 2026 och 2027 7

KF § 79 Utveckling och inriktning för Nils Holgersson Utbildningscentrum på lång och 
kort sikt - återremitterat ärende 11

KF § 80 Antagande av detaljplan för del av fastigheten Saritslöv 1:1 17

KF § 81 Belysningspolicy för Skurups kommun från och med 2024 20

KF § 82 Information om redovisning av partistöd 23

KF § 83 Svar på e-förslag om den gula vänskapsbänken 24

KF § 84 Svar på motion från Sven-Åke Strandberg (KV) om att Skurups kommun återtar 
färdtjänsten i egen regi 27

KF § 85 Svar på motion från Madeleine Möller (S) och Mirza Huremovic (S) gällande fler 
laddstolpar 29

KF § 86 Svar på motion från Madeleine Möller (S) och Mirza Huremovic (S) gällande 
utökning av på/avstigningsplatser vid stationen i Skurup 31

KF § 87 Svar på motion från Madeleine Möller (S) och Mirza Huremovic (S) gällande 
förlängning av pendlarparkering vid järnvägen i Skurup 33

KF § 88 Svar på motion från Lena Axelsson (S) om att tillsätta en utredning gällande 
infrastrukturproblem Svaneholms allé 35

KF § 89 Nya motioner, interpellationer och enkla frågor 37

KF § 90 Val och avsägelser 38
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KF § 75 Godkännande av föredragningslista

Kommunfullmäktiges beslut

Föredragningslistan godkänns med följande tillägg:

Information om redovisning av partistöd

Val och avsägelser
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KF § 76 Ärendeinformation från beredningarna och 
kommunstyrelsen
Ärendenummer KS 2024.74

Kommunfullmäktiges beslut

Informationen läggs till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet

Ordförande för medborgarberedningen och samhällsbyggnadsberedningen 
har lämnat in information.

Beslutsunderlag

Information från samhällsbyggnadsberedningen.
Information från medborgarberedningen.
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KF § 77 Ärendeinformation från revisorerna
Ärendenummer KS 2024.74

Kommunfullmäktiges beslut

Informationen läggs till handlingarna

Sammanfattning av ärendet

Revisionens ordförande Tommy Göransson informerar om

· Granskning av verkställigheten av kommunfullmäktiges beslut

Assently: bc85710fc133b36bb761b9b3b657efa4c6673504ead95bea009d62b70377b14a2ee8c0e0563a6cfc50241c86f2ad28f6fa9578276d451e68473d34a0f252eb8a



Instans

Kommunfullmäktige

Dokumenttyp

Protokoll
Mötesdatum

2024-06-17

Sida

7 (38)

KF § 78 Budget 2025 med plan för 2026 och 2027
Ärendenummer KS 2024.42

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att besluta enligt följande;

· Att skattesatsen för kommunalskatt år 2025 ska vara oförändrad, dvs
20,42 kr.

· Att driftbudget för år 2025 godkänns, inkluderande nettoramar, 
resultatbudget, balansbudget och kassaflödesbudget. 

· Att investeringsbudget år 2025–2027 godkänns.
· Att ekonomisk plan för åren 2026 och 2027 godkänns.
· Att förslag avgifter Skurups kommun 2025, förslag taxa för 

Myndighetsnämnden för miljö och byggnad 2025 och förslag VA-
taxa 2025 godkänns efter justering utifrån anvisningar i budget 2025 
med flerårsplan för 2026 och 2027. 

· Att anta en utökad låneram med 140,0 mkr i enlighet med anförd 
investeringsbudget, och därmed en ny total låneram omfattande 
totalt 810,0 mkr.

Reservation

Kommunens Väl reserverar sig mot kommunfullmäktiges beslut att avslå 
tilläggsyrkandet.

Sammanfattning av ärendet

De kommunala verksamheterna ska drivas enligt principerna om 
målstyrning och delegation. Kommunfullmäktige har antagit ett flertal 
måldokument och planer, som är styrande för verksamhetens bedrivande.

De förtroendevaldas uppgift är att ange verksamheternas mål, prioritering, 
omfattning och kvalitet samt att utvärdera pågående verksamheter.

Budgetarbetet bygger därmed på en decentralisering av ansvar och 
befogenheter och den ekonomistyrmodell som används, har successivt 
anpassats till kommunens förutsättningar.

Ett övergripande mål för budgetåret är en budget i balans. Kommunens 
budget fördelas på verksamhetsramar vilka fastställts av 
kommunfullmäktige. Omfördelning av budgetramar mellan förvaltningarna 
får inte göras utan kommunfullmäktiges godkännande. Intäkter från 
verksamhet tillfaller respektive verksamhet (nettobudget).

Budget 2025 med flerårsplan för 2026 och 2027

Budgeten för Skurups kommun är upprättad i enlighet med de riktlinjer som
antagits för god ekonomisk hushållning. Två av de tre finansiella mål för 
god ekonomisk hushållning som beslutas bör uppnås utifrån 
förutsättningarna i budgeten. 
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Verksamhetens ramtilldelning utgår från 2024 års nivå, inklusive 
kompletteringsbudget.

Fördelade investeringsmedel överstiger det fastställda utrymme som baseras
på kommunens finansiella mål för investeringar. Finansiering av 
investeringar 2025–2027 kräver en utökad låneram. För 2025 års 
investeringar föreslås låneramen höjas med 140,0 mkr.

För att kunna uppfylla de finansiella målen för Skurups kommun, krävs en 
god verksamhets- och ekonomistyrning med fokus på en aktiv uppföljning 
för att parera förändringar i budgetförutsättningarna. Ett extra fokus 
kommer under perioden läggas på att följa upp förvaltningarnas prognoser 
och budgetföljsamhet för att säkerställa en god ekonomistyrning i 
verksamheten.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse KS.2042.42 daterad 2024-05-17.
Budget 2025 med flerårsplan 2026–2027.
Förslag Avgifter Skurups kommun 2025.
Förslag VA-taxa Skurups kommun 2025.
Förslag Taxa för Myndighetsnämnden för miljö och byggnad 2025.
C, L, KV Missiv Budget för Skurups Kommun 2025.
C, L, KV Budget Verksamhetsramar 2025–2027.
C, L, KV Budget Investeringsramar 2025–2027.
M, KD, SD Missiv budget 2025 med plan för 2026–27.
M, KD, SD Budget Verksamhetsramar 2025–2027.
M, KD, SD Budget Investeringsramar 2025–2027.
Socialdemokraterna Missiv Budget 2025 med plan för 2026–2027.
Socialdemokraterna Budget Verksamhetsramar 2025–2027.
Socialdemokraterna Budget Investeringsramar 2025–2027.
Vänsterpartiet Missiv Budget 2025 med plan 2026–2027.
Vänsterpartiet Budget Verksamhetsramar 2025–2027.
Vänsterpartiet Budget Investeringsramar 2025–2027.
2024 05 30 MBL §11 Budget 2025.
Sveriges Lärare - protokollsanteckning MBL.

Förvaltningens förslag till beslut

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att besluta enligt följande;

· Att skattesatsen för kommunalskatt år 2025 ska vara oförändrad, dvs
20,42 kr.

· Att driftbudget för år 2025 godkänns, inkluderande nettoramar, 
resultatbudget, balansbudget och kassaflödesbudget. 

· Att investeringsbudget år 2025–2027 godkänns.
· Att ekonomisk plan för åren 2026 och 2027 godkänns.
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· Att förslag avgifter Skurups kommun 2025, förslag taxa för 
Myndighetsnämnden för miljö och byggnad 2025 och förslag VA-
taxa 2025 godkänns efter justering utifrån anvisningar i budget 2025 
med flerårsplan för 2026 och 2027. 

· Att anta en utökad låneram med 140,0 mkr i enlighet med anförd 
investeringsbudget, och därmed en ny total låneram omfattande 
totalt 810,0 mkr.

Tidigare behandling

Kommunstyrelsen 2024-05-21 KS §74

Budgetförslag från Moderaterna, Kristdemokraternas Sverigedemokraterna 
utgör huvudförslag.

Budgetförslag från Socialdemokraternas utgör alternativförslag 1.

Budgetförslag från Centerpartiet, Liberalerna, Kommunens väl utgör 
alternativförslag 2.

Budgetförslag från Vänsterpartiet utgör alternativförslag 3.

Förslag till beslut under sammanträdet

Johan Bolinder (M) yrkar bifall till M,KD, SD budgetförslag.

Lena Axelsson (S) yrkar bifall till Socialdemokraternas budgetförslag.

Lars Nyström (SD) yrkar bifall till M,KD, SD budgetförslag.

Ann-Helen Nilsson (C) yrkar bifall till C, L, KV budgetförslag.

Therese Nilsson (L) yrkar bifall till C, L, KV budgetförslag.

Sven Åke Strandberg (KV) yrkar bifall till C, L, KV budgetförslag med 
följande tilläggsyrkande:

"Årets resultatmål 1% av skatteintäkter och generella bidrag för 2025 ändras
till 0,5% och de drygt 5 miljoner som frigörs öronmärks för att säkerställa 
vikarietillsättning och övrig personalförstärkning."

Anders Kristiansen (KD) yrkar bifall till M,KD, SD budgetförslag.

Babak Rahimi (V) yrkar bifall till Vänsterpartiet budgetförslag.

Johan Bolinder (M) yrkar avslag på tilläggsyrkandet från Sven Åke 
Strandberg (KV).

Pär Moberg (V) yrkar bifall till Vänsterpartiet budgetförslag.

Loubna Stenåker Göransson (M) yrkar bifall till M,KD, SD budgetförslag.

Jessica Öien (S) yrkar bifall till Socialdemokraternas budgetförslag.

Åsa Ekblad  (M) yrkar bifall till M,KD, SD budgetförslag.

Nicklas Olsson (M) yrkar bifall till M,KD, SD budgetförslag.
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Göran Rudelius (S) yrkar bifall till Socialdemokraternas budgetförslag.

Beslutsgång

Ordförande ställer proposition på vilket alternativförslag som ska utgöra 
alternativförslaget mot M,KD, SD budgetförslag i följande ordning:

Vänsterpartiets budgetförslag ställs mot C, L, KV budgetförslag och finner 
att Vänsterpartiets budgetförslag avslås. 

 C, L, KV budgetförslag ställs mot Socialdemokraternas budgetförslag och 
finner att C, L, KV budgetförslag avslås.

Omröstning begärs.

Följande propositionsordning godkänns:
Ja- Socialdemokraternas budgetförslag utgör alternativförslag.
Nej-  C, L, KV budgetförslag utgör alternativförslag.
Vid verkställd omröstning avges 10 ja-röster, 5 nej-röster och 26 avstår.
Protokoll från omröstning i bilaga.

Fullmäktige beslutar därmed att Socialdemokraternas budgetförslag utgör 
alternativförslag.

Ordförande ställer proposition på M,KD, SD budgetförslag och 
alternativförslaget och finner att kommunfullmäktige bifaller M,KD, SD 
budgetförslag.

Ordförande ställer därefter ställer proposition på att avslå eller bifalla 
tilläggsyrkandet från Sven Åke Strandberg (KV) och finner att 
kommunfullmäktige avslår tilläggsyrkandet.

Beslutet skickas till

Ekonomienheten.
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KF § 79 Utveckling och inriktning för Nils Holgersson 
Utbildningscentrum på lång och kort sikt - 
återremitterat ärende
Ärendenummer KS 2023.1240

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att ge kommunstyrelsen i uppdrag att överlåta 
Nils Holgerssons Utbildningscentrum till annan huvudman och att 
jordbruksmarken exkluderas från övertagandet.

Kommunfullmäktige beslutar att ge Skurup Kommunala AB i uppdrag att 
aktivt medverka i det fortsatta arbetet och bidra till utvecklingen av Nils 
Holgerssons Utbildningscentrum.

Reservation

Kommunens Väl, Centerpartiet, Liberalerna och Vänsterpartiet reserverar 
sig. Socialdemokraterna inkommer med en skriftig reservation.

Kommunens Väl reserverar sig mot avslag för tilläggsyrkandet.

Sammanfattning av ärendet

Skol- och utbildningsutskottet fick 2023-10-09 i uppdrag att tillsätta en 
extern utredning om den framtida långsiktiga organisationen och driften av 
Nils Holgersson Utbildningscentrum.  En extern oberoende utredning skulle
utreda möjligheten att överlåta såväl gymnasieskola, introduktionsprogram, 
anpassad gymnasieskola och vuxenutbildning till en annan 
fristående huvudman. Utredningen skulle belysa frågan ur ett juridiskt, 
ekonomiskt och organisatoriskt perspektiv.  Den nya lagstiftningen om 
samverkan inom skolformerna, gällande från 2025, skulle också beaktas. 
Utredaren fick också i uppdrag att inledningsvis undersöka marknaden, dvs 
vilka huvudmän som kan vara aktuella för ett övertagande och se över 
möjligheterna att utveckla såväl skolverksamheten som annan 
sidoverksamhet med tillvaratagande av marknadspotentialen inom området. 

Skolutskottet återkom sedermera till kommunstyrelsen då utskottet ansåg 
sig sakna finansiering för att genomföra arbetet. Kommunstyrelsen fattade 
2023-11-28 beslut om finansiering av arbetet inom kommunstyrelsens 
anslag för egen disposition, vilket innebär att utredningsuppdraget flyttas 
från skol- och utbildningsutskottet till kommunstyrelsen. Uppdraget gavs till
kommunövergripande stab att genomföra den inledande utredningen av 
marknaden.

Med anledning av denna konstateras det att det i nuläget finns intressenter 
som potentiella nya huvudmän. 

Nu pågår en fördjupad marknadsanalys och dialog med intressenter. En 
intern arbetsgrupp, som leds av kommunövergripande staben, tar fram 
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underlag för den fördjupade dialogen och för de externa parterna. Nästa fas 
är att involvera en extern part för att utreda legala förhållanden i detalj och 
upprätta förslag på avtal, medan det på övergripande nivå kan konstateras 
vara principiellt möjligt att överlåta verksamheten till annan huvudman. En 
eventuell överlåtelse kan organisatoriskt ske på olika sätt men bedöms 
initialt vara av karaktären verksamhetsövergång.

Kommunstyrelsen beslutade 2024-03-12 att ge kommundirektören och 
kansliet i uppdrag att fördjupa dialogen med identifierade potentiella 
huvudmän.

Kommunfullmäktige beslutade 2024-03-25 att återremittera ärendet som en 
minoritetsåterremiss med motiveringarna: 

· utredningen ska kompletteras med en ekonomisk konsekvensanalys 
och redovisning av den externa utredaren samt

· utreda de ekonomiska konsekvenserna av att ett antal intressenter 
handplockas i stället för att genomföra en offentlig upphandling.

Just nu utreds marknadsförhållanden och dialog pågår med potentiella 
intressenter. Redovisning av den ekonomiska konsekvensanalysen sker i 
samband med beslut om ett eventuellt överlåtande.

Eftersom kommunen i de fall en skolverksamhet överlåts inte ska vara 
huvudman för verksamheten så gäller inte Lagen om offentlig upphandling 
(LOU). Kommunen köper ingenting, det är inte fråga om köp av tjänst. 
Friskolesystemet anses ligga utanför LOU då det bygger på en 
offentligrättslig lagstiftning och ett bidragssystem. Eftersom det inte är fråga
om upphandling finns inget krav enligt den lagstiftningen på 
anbudsförfarande. Eftersom LOU inte gäller finns det inte heller något krav 
på att ge information till näringslivet om vilka affärsmöjligheter som 
kommunen kan erbjuda för att på så sätt öka tillgången på presumtiva 
intressenter. Eftersom det är fråga om bidragsfinansierad verksamhet är 
kommunen enligt denna lagstiftning inte skyldig att sondera terrängen, 
undersöka marknaden och bjuda ut verksamheten på marknaden som kan 
finnas för skolverksamhet eller skollokaler.

Vid en eventuell överlåtelse genomförs en oberoende marknadsvärdering av
de tillgångar som ska avyttras, alltså blir den ekonomiska transaktionen inte 
möjlig att påverka. 

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse, daterad 2024-05-06.
Tjänsteskrivelse, daterad 2024-02-09.
Tjänsteskrivelse, daterad 2023-11-13.
Skrivelse NHUC.
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Förvaltningens förslag till beslut

Kommunfullmäktige beslutar att ge kommunstyrelsen i uppdrag att överlåta 
Nils Holgerssons Utbildningscentrum till annan huvudman och att 
jordbruksmarken exkluderas från övertagandet.

Kommunfullmäktige beslutar att ge Skurup Kommunala AB i uppdrag att 
aktivt medverka i det fortsatta arbetet och bidra till utvecklingen av Nils 
Holgerssons Utbildningscentrum.

Tidigare behandling

Kommunstyrelsen 2024-05-21 KS §81

Huvudförslag:

Kommunfullmäktige beslutar att ge kommunstyrelsen i uppdrag att överlåta 
Nils Holgerssons Utbildningscentrum till annan huvudman och att 
jordbruksmarken exkluderas från övertagandet.

Kommunfullmäktige beslutar att ge Skurup Kommunala AB i uppdrag att 
aktivt medverka i det fortsatta arbetet och bidra till utvecklingen av Nils 
Holgerssons Utbildningscentrum.

Alternativförslag:

Kommunfullmäktige beslutar att avslå ärendet.

Kommunfullmäktige (2024-03-25 KF §30):

Kommunfullmäktige beslutar att ärendet återremitteras som en 
minoritetsåterremiss med motiveringarna:
· utredningen ska kompletteras med en ekonomisk konsekvensanalys och 
redovisning av den externa utredaren samt 
· utreda de ekonomiska konsekvenserna av att ett antal intressenter 
handplockas i stället för att genomföra en offentlig upphandling.

Kommunstyrelsen 2024-03-12 KS §22:

Kommunfullmäktige beslutar att ge kommunstyrelsen i uppdrag att överlåta 
Nils Holgerssons Utbildningscentrum till annan huvudman och att 
jordbruksmarken exkluderas från övertagandet.

Kommunfullmäktige beslutar att ge Skurup Kommunala AB i uppdrag att 
aktivt medverka i det fortsatta arbetet och bidra till utvecklingen av Nils 
Holgerssons Utbildningscentrum.

Kommunstyrelsen (2023-11-28 KS §228):

Utredningen finansieras inom kommunstyrelsens anslag för egen 
disposition.
Skol- och utbildningsförvaltningen får i uppdrag att omdisponera beslutade 
investeringsanslag för Nils Holgersson Utbildningscentrum avseende år 
2023 och 2024 för att genomföra nybyggnation av skärmtak för ny placering
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av igloos för kalvar och ny dräneringsplatta för 
växtskyddspåfyllningsspruta, i enlighet med gällande krav. Detta ska 
regleras i kompletteringsbudget 2024.

Skol- och utbildningsutskott (2023-10-09 SUU §70):

Skol- och utbildningsutskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen att:

Skol- och utbildningsutskottet ges i uppdrag att tillsätta en extern utredning 
om den framtida långsiktiga organisationen och driften av Nils Holgersson 
Utbildningscentrum. Utredningen ska belysa frågan ur ett juridiskt, 
ekonomiskt och organisatoriskt perspektiv. Den nya lagstiftningen om 
samverkan inom skolformerna, gällande från 2025, ska också beaktas.
Utredaren får också i uppdrag att undersöka vilka huvudmän som kan vara 
aktuella för ett övertagande och se över möjligheterna att utveckla såväl 
skolverksamheten som annan sidoverksamhet med tillvaratagande av 
marknadspotentialen inom området. Utredningen bör vara klar 1 juli 2024 
och finansieras inom kommunstyrelsens anslag för egen disposition.
På kort sikt får Skol- och utbildningsförvaltningen i uppdrag att 
omdisponera beslutade investeringsanslag för Nils Holgersson 
Utbildningscentrum avseende år 2023 och 2024 för att genomföra 
nybyggnation av skärmtak för ny placering av igloos för kalvar och ny 
dräneringsplatta för växtskyddspåfyllningsspruta, i enlighet med gällande 
krav. 

Förslag till beslut under sammanträdet

Johan Bolinder (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens huvudförslag.

Sven Åke Strandberg (KV) yrkar avslag på ärendet med följande 
tilläggsyrkande:

"Förlaget att lämna över huvudmannaskapet till annan huvudman, skall även
ingå att den nya huvudmannen köper skolan exklusive jordbruksmarken till 
ett pris som en oberoende värderingsman kommer fram till och inte som det 
står i ärendet att Skurups Kommunala får i uppdrag att aktivt medverka i det
fortsatta arbetet och bidra till utvecklingen av Nils Holgerssons 
Utbildningscentrum."

Claes Lind (M) yrkar avslag på tilläggsyrkandet och bifall till 
kommunstyrelsens huvudförslag.

Therese Nilsson (L) yrkar avslag på ärendet.

Niklas Sjöberg (SD)  yrkar bifall till kommunstyrelsens huvudförslag.

Andreas Oskarsson (M) yrkar  bifall till kommunstyrelsens huvudförslag.

Jörgen Sjöslätt (C) yrkar i första hand på återremiss för att "komplettera 
ärendet med tidigare beslutad externa utredning om den framtida långsiktiga
organisationen och driften av Nils Holgerssons Utbildningscentrum, som 
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ska belysa frågan ur ett juridiskt, ekonomiskt och organisatoriskt 
perspektiv".

I andra hand yrkar Jörgen Sjöslätt (C) avslag på ärendet.

Solbritt Lundgren (C) yrkar avslag på ärendet.

Lena Axelsson (S) instämmer i Jörgen Sjöslätts (C) yrkande om återremiss 
och i andra hand på avslag.

Babak Rahimi (V) instämmer i Jörgen Sjöslätts (C) yrkande om återremiss.

Anders Kristiansen (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens huvudförslag.

Loubna Sensåker Göransson (M)  yrkar bifall till kommunstyrelsens 
huvudförslag.

My Ylinen (S) instämmer i Jörgen Sjöslätts (C) yrkande om återremiss och i
andra hand på avslag.

Ann-Helen Nilsson (C) instämmer i Jörgen Sjöslätts (C) yrkande om 
återremiss och i andra hand på avslag.

Beslutsgång

Ordförande ställer proposition på ifall ärendet ska återremitteras eller 
avgöras idag och finner att kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska 
avgöras idag.

Omröstning begärs.

Ordförande ställer följande propositionsordning.

Ja - Avgöras idag

Nej - Återremiss

Vid verkställd omröstning avges 23 ja-röster och 18 nej-röster. Protokoll 
från omröstning i bilaga.

Kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras idag.

Ordförande ställer proposition på att avslå eller bifalla kommunstyrelsen 
huvudförslag och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens 
huvudförslag. 

Omröstning begärs.

Ordförande ställer följande propositionsordning.

Ja-bifall till kommunstyrelsens huvudförslag.
Nej- avslag till kommunstyrelsens huvudförslag

Vid verkställd omröstning avges 23 ja-röster, 18 nej-röster. Protokoll från
omröstning i bilaga. Kommunfullmäktige beslutar därmed att bifalla 
kommunstyrelsens
huvudförslag. 
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Ordförande ställer proposition får att avslå eller bifalla tilläggsyrkande från 
Sven Åke Strandberg (KV) och finner att finner att kommunfullmäktige 
avslår tilläggsyrkandet.

Omröstning begärs.

Ordförande ställer följande propositionsordning.

Ja- Avslag till tilläggsyrkandet.

Nej - Bifall till tilläggsyrkandet.

Vid verkställd omröstning avges 23 ja-röster, 12 nej-röster och 6 avstår.
Protokoll från omröstning i bilaga. Kommunfullmäktige beslutar därmed att 
avslå tilläggsyrkandet.

Beslutet skickas till

Charlotte Rosenlund Sjövall, tf kommundirektör.
Kansliet.
Lena Planken, förvaltningschef.
Eva Lidén, rektor Nils Holgersson Utbildningscentrum.
Magnus Johnson, VD Skurup Kommunala AB.
Dick Johansson, förvaltningschef.
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KF § 80 Antagande av detaljplan för del av fastigheten 
Saritslöv 1:1
Ärendenummer KS 2022.1177

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att anta detaljplanen för fastigheten Saritslöv 
1:1 m.fl.

Reservation

Centerpartiet och Vänsterpartiet reserverar sig.

Sammanfattning av ärendet

Syftet med detaljplanen är att pröva lämpligheten att planlägga del av 
fastigheten Saritslöv 1:1 m.fl. med bostäder. Förslaget utgår från att 
tillskapa ett attraktivt och barnvänligt småhusområde med cirka 70 nya 
bostäder. Bebyggelsens skala, utformning och arkitektoniska prägel ska 
även spegla sin omgivning och historiska sammanhang.

Fastigheten Saritslöv 1:1 m.fl. är privatägd och ca 3.2 ha till ytan och 
lokaliserad i sydöstra delen av Skurups tätort. Området angränsar till 
Sverigegatan och Skånegatan i norr.

Kommunstyrelsen beslutade 2022-05-17 om planuppdrag för del av 
fastigheten Saritslöv 1:1 m.fl. för att med en detaljplaneprocess pröva 
möjligheten till uppförande av bostäder.

Ett förslag till detaljplan för fastigheten Saritslöv 1:1 m.fl har under juni 
2023 varit ute på samråd och under december 2023 varit ute på granskning.

Mindre redaktionella justeringar har gjorts av planförslaget som nu föreslås 
skickas för ett beslut om antagande.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse - Antagande.
DP Saritslöv 1:5 - Plankarta Antagandehandling.
DP Saritslöv 1:5 - Planbeskrivning Antagandehandling.
DP Saritslöv 1:5 - Samrådsredogörelse.
DP Saritslöv 1:5 - Granskningsutlåtande.

Förvaltningens förslag till beslut

Samhällsbyggnadsberedningen föreslår Kommunfullmäktige att besluta att 
anta detaljplanen för fastigheten Saritslöv 1:1 m.fl.

Tidigare behandling

Kommunstyrelsen 2024-04-10 KS §57
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Kommunstyrelsen har inget att invända mot beredningens förslag.
Samhällsbyggnadsberedningens huvudförslag
Kommunfullmäktige antar detaljplanen för fastigheten Saritslöv 1:1 m.fl.
Samhällsbyggnadsberedningens alternativförslag
Kommunfullmäktige besluta att inte anta detaljplanen för fastigheten 
Saritslöv 1:1 m.fl.

Samhällsbyggnadsberedningen 2024-02-13, § 11:

Huvudförslag

Samhällsbyggnadsberedningen föreslår Kommunfullmäktige att besluta att 
anta detaljplanen för fastigheten Saritslöv 1:1 m.fl.

Altenativförslag

Samhällsbyggnadsberedningen föreslår Kommunfullmäktige att besluta att 
inte anta detaljplanen för fastigheten Saritslöv 1:1 m.fl.

Samhällsbyggnadsberedningen 2023-11-21, § 
56: Samhällsbyggnadsberedningen beslutar att förslag till detaljplan för 
fastigheten Saritslöv 1.1 m.fl. skickas på granskning.

Samhällsbyggnadsberedningen 2023-05-09, § 
24: Samhällsbyggnadsberedningen beslutar:

· att godkänna samrådshandlingar avseende detaljplan för del av 
Saritslöv 1:1 samt,

· att förslag till detaljplan för del av Saritslöv 1:1 skickas på samråd.

Förslag till beslut under sammanträdet

Nicklas Olsson (M) yrkar på att ärendet ska direktjusteras och bifall till 
förslaget.

Pär Moberg (V) yrkar på avslag.

Kenneth Jansson (SD) yrkar bifall.

Göran Rudelius (S) yrkar bifall.

Ann-Helen Nilsson (C) yrkar avslag.

Nicklas Sjögren (SD) yrkar bifall.

Beslutsgång

Ordförande ställer proposition på att avslå eller bifalla kommunstyrelsens 
huvudförslag och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens 
huvudförslag.

Omröstning begärs.

Följande propositionsordning godkänns:
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Ja - bifall till kommunstyrelsens huvudförslag.

Nej - avslag till kommunstyrelsens huvudförslag.

Vid verkställd omröstning avges 33 ja-röster och 6 nej-röster. Protokoll från
omröstning i bilaga.
Kommunfullmäktige beslutar därmed att anta detaljplanen för fastigheten 
Saritslöv 1:1 m.fl.

Beslutet skickas till

Serviceförvaltningen.
Dick Johansson, förvaltningschef.
Tommi Lehto, planarkitekt.
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KF § 81 Belysningspolicy för Skurups kommun från och med 
2024
Ärendenummer KS 2024.280

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att anta reviderad belysningspolicy med 
följande ändringar:

· Första mening på sida fyra ersätts med följande:
"För att minimera miljöpåverkan byts äldre ineffektiva 
belysningspunkter ut mot LED eller mer energieffektiva ljuskällor i 
enlighet med beslutad budget. Vid all nyanläggning monteras LED 
eller mer energieffektiva armaturer."

· Texten i sista punkten ska ersättas med "All avveckling ska föregås 
av ett beslut i kommunstyrelsen.".

Vidare beslutar kommunfullmäktige att upphäva gällande belysningspolicy 
änr KS 2012.734.

Sammanfattning av ärendet

Nuvarande belysningspolicy är över 10 år gammal och i starkt behov av att 
revideras. Nuvarande innehåll är inte tidsenligt och utöver revideringen av 
innehållet finns det ett behov av att reglera hanteringen av ett antal vanligen 
förekommande fall: 

· Kommunala belysningspunkter på privata fastigheter. 
· Kommunala belysningspunkter på enskilda vägar.
· Kommunala belysningspunkter på Trafikverkets vägar.

Samhällsbyggnadsberedningen beslutade 2023-06-13 (SBB §34) att ge 
serviceförvaltningen i uppdrag att revidera policyn. Detta har nu gjorts och 
policyn omfattar kortfattat: 

· Riktlinjer för var gatubelysning skall finnas. 
· Generella utformningskrav. 
· Riktlinjer för avveckling och överlåtande av belysningsanläggningar 

på privata fastighet, längs statliga vägar samt på privata fastigheter. 

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse, daterad 2024-02-15.
Policy för gatubelysning Skurup, daterad 2024-02-15.
Gällande belysningspolicy, daterad 2012-11-12, KS 2012.734.
Skrivelse med ändringsyrkanden från Kenneth Jansson, inkommen 2024-06-
17.

Förvaltningens förslag till beslut

Samhällsbyggnadsberedningen föreslår kommunfullmäktige: 
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Att anta reviderad belysningspolicy. 

Att upphäva gällande belysningspolicy KS 2012.734.

Tidigare behandling

Kommunstyrelsen 2024-05-21 KS §80
Kommunstyrelsen har inget att invända samhällsbyggnadsberedningens 
förslag.
Samhällsbyggnadsberedningen beslutar att föreslå kommunfullmäktige: 
Att anta reviderad belysningspolicy. 
Att upphäva gällande belysningspolicy KS 2012.734

Samhällsbyggnadsberedningen (2024-04-02 SBB §18):

Samhällsbyggnadsberedningen beslutar att föreslå kommunfullmäktige: 
Att anta reviderad belysningspolicy. 
Att upphäva gällande belysningspolicy KS 2012.734.

Förslag till beslut under sammanträdet

Jörgen Sjöslätt (C) yrkar att texten i sista punkten ska strykas och ersättas 
med "All avveckling ska föregås av ett beslut i kommunstyrelsen.".

Pär Moberg (V) yrkar att det i "Syfte och Målsättning" läggs till: "Samt att 
minimera ljusföroreningar som stör djur och människor, och minimera 
elförbrukningen, genom att armaturer designas så att de bara lyser där de måste 
lysa och inte någon annanstans, och inte är tända annat än när det verkligen 
behövs."

Två meningar i avsnittet "Att beakta" skrivs om: Andra meningen: "Ett belyst stråk
kan erbjuda ett tryggt sätt att passera kvällstid utan att djurlivet störs, men kan 
också skapa problem för djurlivet som gör det olämpligt." Sista meningen: 
"Närvarostyrd belysning SKALL alltid övervägas på platser som besöks mindre 
frekvent under mörker."

Kenneth Jansson (SD): tilläggsyrkande att det i första mening på sida 4 
ersätts med följande:
För att minimera miljöpåverkan byts äldre ineffektiva belysningspunkter ut 
mot
LED eller mer energieffektiva ljuskällor i enlighet med beslutad budget. Vid
all
nyanläggning monteras LED eller mer energieffektiva armaturer.

Nicklas Olsson (M): Yrkar bifall till Jörgen Sjöslätts (C) tilläggsyrkande 
och bifall till Kennet Janssons tilläggsyrkanden samt yrkar avslag till Pär 
Mobergs tilläggs- och ändringssyrkanden.
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Beslutsgång

Ordföranden ställer proposition på Jörgen Sjöslätts (C) tilläggsyrkande och 
finner att kommunfullmäktige bifaller detsamma.

Ordföranden ställer proposition på Pär Mobergs (V) tilläggs- och 
ändringsyrkanden och finner att kommunfullmäktige avslår desamma.

Ordföranden ställer proposition på Kenneth Janssons (SD) tilläggsyrkande 
och finner att kommunfullmäktige bifaller detsamma.

Beslutet skickas till

Dick Johansson, förvaltningschef.
Peter Dahl, kommunteknikchef.
Corfitz Nelsson, samordnare.
Anton Lanz, driftledare.
Serviceförvaltningen.
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KF § 82 Information om redovisning av partistöd
Ärendenummer KS 2024.424

Kommunfullmäktiges beslut

Informationen läggs till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet

Kommunfullmäktiges presidieberedning har beslutat att godkänna samtliga 
inkomna redovisningar.

Assently: bc85710fc133b36bb761b9b3b657efa4c6673504ead95bea009d62b70377b14a2ee8c0e0563a6cfc50241c86f2ad28f6fa9578276d451e68473d34a0f252eb8a



Instans

Kommunfullmäktige

Dokumenttyp

Protokoll
Mötesdatum

2024-06-17

Sida

24 (38)

KF § 83 Svar på e-förslag om den gula vänskapsbänken
Ärendenummer KS 2023.1148

Kommunfullmäktiges beslut

E-förslaget avslås.

Reservation

Jörgen Sjöslätt (C) reserverar sig till förmån för sitt eget yrkande.

Sammanfattning av ärendet

1. Ett e-förslag föreslår att gula vänskapsbänkar skall placeras ut i 
kommunen. Tanken med dessa bänkar är att om man ser någon sitta 
på en gul bänk kan man som medmänniska gå fram och fråga om de 
vill prata en stund. Detta i syfte för att minska den psykiska ohälsan 
och kanske motverka suicid.

Förvaltningen gör bedömningen att om det beslutas att placera ut 
vänskapsbänkar, är det lämpligt att börja med två stycken i Skurups tätort, 
som exempel kan nämnas att Sjöbo har två bänkar i dagsläget som placerats 
i centrala Sjöbo. Beroende på hur dessa två första bänkar mottages och 
används, kan antalet utökas så att samtliga tätorter har minst en bänk. 
Lämplig placering är på allmän platsmark i centrala Skurups tätort. 
Kostnaden för två bänkar uppskattas till 40.000 kr vilket kan tas inom 
befintlig investeringsbudget.  

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse, daterad 2024-02-15.
E-förslag, daterat 2023-06-16.
Presentation av gula bänkarna, daterad 2023-05-31.

Tidigare behandling

Kommunstyrelsen 2024-05-21 KS §75

Kommunstyrelsen har inget att invända mot samhällsbyggnadsutskottets 
förslag.

Samhällsbyggnadsutskottets huvudförslag

Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att avslå e-
förslaget. 

Samhällsbyggnadsutskottets alternativförslag

Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att bifalla e-
förslaget. 

Samhällsbyggnadsutskottet (2024-03-19 SBU §14):

Samhällsbyggnadsutskottets huvudförslag
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Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att avslå e-
förslaget. 

Samhällsbyggnadsutskottets alternativförslag

Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att bifalla e-
förslaget.

Förslag till beslut under sammanträdet

Jörgen Sjöslätt (C) yrkar att e-förslaget bifalles och finansiering sker inom 
ramen för serviceförvaltningens befintliga investeringsbudget.

Arne Nilsson (SD) yrkar att e-förslaget avslås.

Pär Moberg (V) yrkar att e-förslaget bifalles med tillägg att det inte behöver 
vara nya bänkar utan går bra med begagnade bänkar som målas gula.

Ann-Sofie Andersson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens huvudförslag d
v s att e-förslaget avslås.

Lena Axelsson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens alternativförslag d v s 
att e-förslaget bifalles med tillägg att det går bra att använda begagnade 
bänkar som målas gula.

Johan Bolinder (M) yrkar bifall till kommunstyrelsen huvudförslag d v s att 
e-förslaget avslås.

Beslutsgång

Ordförande ställer kommunstyrelsens huvudförslag mot kommunstyrelsen 
alternativförslag och finner att kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsen huvudförslag, d v s att e-förslaget avslås.

Omröstning begärs.

Följande propositionsordning godkänns:

Ja-röst för att bifalla kommunstyrelsens huvudförslag, d v s att e-förslaget 
avslås.

Nej-röst för att bifalla kommunstyrelsens alternativförslag, d v s att e-
förslaget bifalles.

Vid verkställd omröstning avges 23 Ja-röster mot 15 nej-röster och 3 avstår.
Protokoll från omröstning i bilaga.

Kommunfullmäktige beslutar därmed att avslå e-förslaget.

Beslutet skickas till

Dick Johansson, förvaltningschef.
Peter Dahl, kommunteknikchef.
Corfitz Nelsson, samordnare.
Anton Lanz, driftledare.
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Serviceförvaltningen.
Förslagsställaren.
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KF § 84 Svar på motion från Sven-Åke Strandberg (KV) om att 
Skurups kommun återtar färdtjänsten i egen regi
Ärendenummer KS 2023.1098

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige avslår motionen.

Reservation

Kommunens Väl reserverar sig.

Sammanfattning av ärendet

Kommunstyrelsen har tillställt Individ- och omsorgsförvaltningen 
inkommen motion för yttrande.

Enligt motionen har Skånetrafiken sedan man övertog färdtjänsten för 
Skurups kommun, haft kontinuerligt förekommande brister av olika allvarlig
art och bristande kompetens. 

I motionen yrkas om att kommunen återtar färdtjänsten i egen regi.

Skurups kommun är en av 26 kommuner i Skåne som har överlåtit sina 
uppgifter enligt lag (1997:736) om färdtjänst (”Färdtjänstlagen”) och lag 
(1997:735) om riksfärdtjänst (”Riksfärdtjänstlagen”) till den regionala 
kollektivtrafikmyndigheten i Region Skåne (Skånetrafiken). Överlåtelsen 
genomfördes genom avtal mellan Skurups kommun och Region Skåne, 
daterat den 16 mars 2010 (första avtalet). Avtalet mellan Skurups kommun 
och Region Skåne, liksom Region Skånes avtal med övriga 25 kommuner, 
förutsätter att kommunerna medverkar till finansieringen av Region Skånes 
hantering av färdtjänst respektive riksfärdtjänst. Avtalet förlängdes 2018-
11-09.

Färdtjänst är en särskilt anpassad del av kollektivtrafiken som ska bidra till 
att personer med funktionsnedsättning ges samma förutsättningar som 
övriga kollektivtrafikresenärer. Färdtjänst är ett komplement till den 
allmänna kollektivtrafiken och utgör ett stöd för personer som har väsentliga
svårigheter att förflytta sig på egen hand.

Färdtjänst beviljas personer som till följd av funktionsnedsättning, som inte 
är tillfällig, har väsentliga svårigheter att förflytta sig på egen hand eller att 
resa med allmänna kommunikationsmedel. Personer med färdtjänsttillstånd 
reser som i den övriga kollektivtrafiken tillsammans med andra, men 
resorna sker i personbilar, rullstolsbilar eller rullstolsbussar.

Under 2022 genomfördes totalt 10 549 st färdtjänstresor av personer bosatta 
i Skurups kommun med färdtjänsttillstånd. 
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Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse, daterad 2023-12-05.
Motion daterad 2023-08-15.
Utlåtande från Advokatfirman Lindahl, KS 2014.380.

Tidigare behandling

Kommunstyrelsen 2024-04-10 KS §51:
Kommunstyrelsens förslag
Kommunfullmäktige avslår motionen

Socialnämndsutskott 2023-12-19, § 66:

Socialnämndsutskott beslutar att förslå kommunstyrelsen att föreslå 
kommunfullmäktige att avslå motionen.

Förslag till beslut under sammanträdet

Sven Åke Strandberg (KV) yrkar bifall till motionen.

Niklas Sjöberg (SD) yrkar avslag till motionen.

Beslutsgång

Ordförande ställer proposition på inkomna yrkanden och finner att 
kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen.

Beslutet skickas till

Individ- och omsorgsförvaltningen.
Motionären.
Anna Palmgren, förvaltningschef.
Drago Stojkovic-Stenberg, utredningssekreterare.
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KF § 85 Svar på motion från Madeleine Möller (S) och Mirza 
Huremovic (S) gällande fler laddstolpar
Ärendenummer KS 2023.1536

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige avslår motionen.

Sammanfattning av ärendet

Motionen efterlyser:

· Att kommunen tar fram planer för ökning av antalet laddplatser i 
Skurup. 

· Att kommunen tar fram planer för laddstolpar vid 
pendlarparkeringen i Rydsgård. 

· Att förhöra sig med privata aktörer som har ett intresse av att ta sig 
an uppdraget. 

Förvaltningen ser ett antal utmaningar med motionens att-satser: 

· Förvaltningen bedömer inte att anläggandet av laddplatser är en 
kommunal angelägenhet. 

· Möjligheten att upplåta allmän plats är starkt begränsad enligt lag. 
· Laddplatser på pendlarparkeringar har en begränsad omsättning av 

fordon som kan ladda då fordon typiskt parkeras 8-10 timmar per 
dag på samma plats. 

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse, daterad 2024-02-15.
Motion daterad 2023-11-27.

Tidigare behandling

Kommunstyrelsen 2024-05-21 KS §76

Kommunstyrelsen har inget att invända mot samhällsbyggnadsutskottets 
förslag.

Samhällsbyggnadsutskottets huvudförslag

Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att avslå 
motionen. 

Samhällsbyggnadsutskottets alternativförslag

Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att bifalla 
motionen. 

Samhällsbyggnadsutskottet 2024-03-19 SBU §15:

Samhällsbyggnadsutskottets huvudförslag
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Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att avslå 
motionen. 

Samhällsbyggnadsutskottets alternativförslag

Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att bifalla 
motionen. 

Förslag till beslut under sammanträdet

Madelene Möller (S) yrkar bifall till motionen.

Arne Nilsson (SD) och Nicklas Olsson (M) yrkar avslag till motionen.

Beslutsgång

Ordförande ställer proposition på inkomna yrkanden och finner att 
kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen.

Beslutet skickas till

Serviceförvaltningen.
Dick Johansson, förvaltningschef.
Corfitz Nelsson, samordnare.
Thomas Björby, trafikhandläggare.
Mirza Huremovic (S).
Madeleine Möller (S).
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KF § 86 Svar på motion från Madeleine Möller (S) och Mirza 
Huremovic (S) gällande utökning av 
på/avstigningsplatser vid stationen i Skurup
Ärendenummer KS 2023.1538

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen avslås.

Sammanfattning av ärendet

Motionen efterlyser fler platser för på- och avstigning vid Skurups station.  

Förvaltningen kan konstatera att det idag finns åtskilliga möjligheter att 
stanna eller parkera i omedelbar närhet till Skurups station: 

· En på- avstigningsplats utmed Järnvägsgatan med plats för 3-4 
fordon. 

· En 15-minuters parkeringsplats utmed Järnvägsgatan med plats för 2
fordon. 

· Gatuparkering utmed stora delar av Järnvägsgatan, tillåter 24 
timmars parkering samt på skyltad sträcka 3-timmars parkering. 

· En på- avstigningsplats utmed Fabriksgatan med plats för 3-4 
fordon.  

· En 15-minuters parkeringsplats utmed Fabriksgatan med plats för 3 
fordon. 

· Samlad parkering på Gamla Fabriksgatan, 5 platser samt en 
parkering för rörelsehindrade, parkering tillåten två timmar. 

· Gatuparkering på Gamla Fabriksgatan med plats för 6 fordon, 
parkering tillåten 3 timmar under dagtid. 

· Pendlarparkeringar. 
· Utöver de drygt 230 pendlarparkeringsplatserna, finns det ytterligare

cirka 40 platser i omedelbar närhet till stationen. Det finns även 
möjlighet att stanna för av- och påstigning på Fabriksgatan under 
förutsättning att man inte i onödan hindrar eller stör annan trafik.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse, daterad 2024-02-15.
Motion daterad 2023-11-27.

Tidigare behandling

Kommunstyrelsen 2024-05-21 KS §77:

Kommunstyrelsen har inget att invända mot samhällsbyggnadsutskottets 
förslag.

Samhällsbyggnadsutskottets huvudförslag
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Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att avslå 
motionen. 

Samhällsbyggnadsutskottets alternativförslag

Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att bifalla 
motionen. 

Samhällsbyggnadsutskottet 2024-03-19 SBU §16:

Samhällsbyggnadsutskottets huvudförslag

Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att avslå 
motionen. 

Samhällsbyggnadsutskottets alternativförslag

Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att bifalla 
motionen. 

Förslag till beslut under sammanträdet

Madelene Möller (S) yrkar bifall till motionen.

Arne Nilsson (SD) yrkar avslag till motionen.

Beslutsgång

Ordförande ställer proposition på inkomna yrkanden och finner att 
kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen.

Beslutet skickas till

Dick Johansson, förvaltningschef
Corfitz Nelsson, samordnare
Thomas Björby, trafikhandläggare
Serviceförvaltningen
Madeleine Möller (S) 
Mirza Huremovic (S)

Assently: bc85710fc133b36bb761b9b3b657efa4c6673504ead95bea009d62b70377b14a2ee8c0e0563a6cfc50241c86f2ad28f6fa9578276d451e68473d34a0f252eb8a



Instans

Kommunfullmäktige

Dokumenttyp

Protokoll
Mötesdatum

2024-06-17

Sida

33 (38)

KF § 87 Svar på motion från Madeleine Möller (S) och Mirza 
Huremovic (S) gällande förlängning av 
pendlarparkering vid järnvägen i Skurup
Ärendenummer KS 2023.1537

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen avslås.

Sammanfattning av ärendet

Motionen efterlyser: 

· Att framtagande av planer för utökning av pendlarparkeringen sätts 
igång snarast. 

· Att genomföra en utökning av pendlarparkeringen. 

Förvaltningen delar motionens syn att det är nödvändigt att utöka antalet 
pendlarparkeringar. Förvaltningen har planerat detta under 2023 och i 2024 
års budget är investeringsmedel avsatta för denna åtgärd som beräknas ge 
30-32 nya parkeringsplatser. Inom kommande detaljplan för Göte 8 m.fl. 
planeras för ytterligare 20 pendlarparkeringar. Vidare förs det dialog med 
ägarna till f.d. Jackon om eventuellt förvärv av marken utanför deras 
staketet längs Järnvägsgatan. Detta kan skapa fler parkeringsplatser på sikt. 
Utöver pendlarparkeringar för personbil, har även antalet platser för cykel 
runt stationen utökats kraftigt i syfte att få fler av de som har möjlighet att 
välja cykel för transport till stationen. Detta frigör parkeringsplatser.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse, daterad 2024-02-15.
Motion daterad 2023-11-27.

Tidigare behandling

Kommunstyrelsen 2024-05-21 KS §77

Kommunstyrelsen har inget att invända mot samhällsbyggnadsutskottets 
förslag.

Samhällsbyggnadsutskottets huvudförslag

Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att avslå 
motionen. 

Samhällsbyggnadsutskottets alternativförslag

Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att bifalla 
motionen. 

Samhällsbyggnadsutskottet (2024-03-19 SBU §17):
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Samhällsbyggnadsutskottet beslutar att föreslå kommunfullmäktige att 
motionen skall anses vara besvarad. 

Förslag till beslut under sammanträdet

Madelene Möller (S) yrkar bifall till motionen.

Arne Nilsson (SD) yrkar avslag till motionen.

Beslutsgång

Ordförande ställer proposition på inkomna yrkanden och finner att 
kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen

Beslutet skickas till

Serviceförvaltningen.
Dick Johansson, förvaltningschef.
Corfitz Nelsson, samordnare.
Thomas Björby, trafikhandläggare.
Mirza Huremovic (S).
Madeleine Möller (S).
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KF § 88 Svar på motion från Lena Axelsson (S) om att tillsätta 
en utredning gällande infrastrukturproblem 
Svaneholms allé
Ärendenummer KS 2023.1123

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen anses vara besvarad. 

Sammanfattning av ärendet

Lena Axelsson (S) yrkar i en motion att kommunen omgående tillsätter en 
utredning gällande infrastrukturproblemen mellan Handelsområdet och 
Industriområdet vid Svaneholms Allé, som kan generera lösningar och 
förbättra möjligheterna till bättre förståelse i dialogen med Trafikverket.  

Utredning av åtgärder på kort sikt (förbättring av utfarten från Svaneholms 
Allé mot 714) pågår sedan juni 2023 på förvaltningen. Denna förväntas 
göras inom befintlig ram och vara klar kvartal 3 2024.

Beslutsunderlag

Tjänsteskrivelse, daterad 2023-11-12.
Motion daterad 2023-09-11.

Tidigare behandling

Kommunstyrelsen 2024-05-21 KS §79

Kommunstyrelsen har inget att invända mot samhällsbyggnadsutskottets 
förslag.

Samhällsbyggnadsutskottets huvudförslag

Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att motionen skall 
anses vara besvarad. 

Samhällsbyggnadsutskottets alternativförslag

Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att bifalla 
motionen. 

Samhällsbyggnadsutskottet (2024-03-19 SBU §18):

Samhällsbyggnadsutskottets huvudförslag
Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att motionen skall 
anses vara besvarad. 
Samhällsbyggnadsutskottets alternativförslag
Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att bifalla 
motionen. 
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Förslag till beslut under sammanträdet

Lena Axelsson (S) yrkar bifall till motionen.

Nicklas Olsson (M) yrkar att anse motionen besvarad.

Beslutsgång

Ordförande ställer proposition på inkomna yrkanden och finner att 
kommunfullmäktige beslutar att anse motionen vara besvarad.

Beslutet skickas till

Serviceförvaltningen.
Dick Johansson, förvaltningschef.
Corfitz Nelsson, samordnare.
Thomas Björby, trafikhandläggare.
Lena Axelsson (S).
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KF § 89 Nya motioner, interpellationer och enkla frågor
Ärendenummer KS 2024.69

Kommunfullmäktiges beslut

Motionerna anmäls.

Sammanfattning av ärendet

Inkommer följande motioner:

· Motion från Pär Moberg (V) och Babak Rahimi (V) om att instifta 
ett idrottspris

· Motion från Pär Moberg (V) och Babak Rahimi (V) om ändrad 
administrativ struktur frö Myndighetsverksamheten i Skurups 
kommun

· Motion från Pär Moberg (V) och Babak Rahimi (V) om att införa ett 
enprocentsmål för offentlig konst vid ny-, om- och tillbyggnad i 
kommunal regi.
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KF § 90 Val och avsägelser
Ärendenummer KS 2022.1206

Kommunfullmäktiges beslut

Avsägelsen godkänns.

Sammanfattning av ärendet

Föreligger avsägelse från Conny Axtelius (S) som ersättare i 
kommunfullmäktige
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Reservation gällande NHUC, KS 2023.1240, 2024-06-17

Vi reserverar oss mot beslutet att avgöra ärendet idag (2024.1240) och 
fatta beslut under dagens Kommunfullmäktigesammanträde.

Enligt vår mening är ärendet varken belyst eller berett enligt det regelverk
som finns.

Återremissen från KF 2024-03-25 har passerat alla instanser ännu en 
gång utan svar.

Kommunfullmäktige har fattat beslut i ärendet utan ekonomisk 
konsekvensanalys, juridiska eller organisatoriska aspekter.

Att fatta korrekta beslut med så undermåliga underlag anser vi inte vara 
möjligt.

Skurup 2024-06-19

För Socialdemokraterna

Lena Axelsson(S)
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5. Utveckling och inriktning för Nils Holgersson 
Utbildningscentrum på lång och kort sikt. KS 2023.1240

Centerpartiets ledamöter reserverar sig mot kommunfullmäktiges beslut till förmån 
för egna yrkanden enligt följande.

Förstahandsyrkande:

-återremiss till kommunstyrelsen för att komplettera ärendet med  tidigare 
beslutad externa utredning om den framtida långsiktiga organisationen och 
driften av Nils Holgersson Utbildningscentrum, som ska belysa frågan ur ett 
juridiskt, ekonomiskt och organisatoriskt perspektiv.

Andrahandsyrkande:

-avslag på ärendet.

Motivering

Centerpartiet vill att Skurups kommun ska fortsätta driva och utveckla Nils 
Holgerssons Utbildningscentrum i egen regi och inte överlåta verksamheten till 
annan huvudman. Säljs NHUC ut till en annan huvudman, blir Skurups kommuns 
möjlighet att påverka skolans utbildningar väldigt små.  

Vi ser en överhängande risk i att utbildningarnas kvalitet försämras väsentligt, det 
ska sparas och effektiviseras och utbildningarna kan komma att utarmas 
innehållsmässigt och det kan komma att skäras ner på personal.

Tidigare har skol- och utbildningsutskottet fått i uppdrag att ta fram en extern 
utredning om den framtida långsiktiga organisationen och driften av Nils Holgersson 
Utbildningscentrum. En extern oberoende utredning som skulle utreda möjligheten 
att överlåta såväl gymnasieskola, introduktionsprogram, anpassad gymnasieskola 
och vuxenutbildning till en annan fristående huvudman. Utredningen skulle belysa 
frågan ur ett juridiskt, ekonomiskt och organisatoriskt perspektiv. Den nya 
lagstiftningen om samverkan inom skolformerna, gällande från 2025, skulle också 
beaktas.
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Vi har inte fått någon utredningen som underlag för beslut i detta ärende. Det finns 
ingen utredning. Skolutskotten har inte ens hanterat ärendet utan menar att ärendet 
hänskjutits till kommunstyrelse. Det finns inte något extern utredning som 
presenterats i kommunstyrelsen heller.

Styret har helt enkelt struntat i att ta fram den externa utredningen som underlag för 
att fatta ett klokt beslut. Vi anser att det saknas tillförlitliga handlingar för att ärendet 
ska kunna anses allsidigt belyst vid kommunfullmäktiges hantering.

 

Skurup 2024-06-17

Jörgen Sjöslätt,  gruppledare Centerpartiet
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Följande handlingar har undertecknats den 25 juni 2024
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Kommunfullmäktiges protokoll


Plats och tid	Aulan, Nils Holgerssongymnasiet, 2024-06-17, kl. 15.00–21.00


Beslutande	Ingvar Wennersten (SD), Ordförande
Björn Hortevall (M), 1:e vice ordförande
Kent Johansson (S), 2:e vice ordförande
Nicklas Olsson (M)
Johan Bolinder (M)
Åsa Ekblad (M)
Claes Lind (M)
Loubna Stensåker-Göransson (M)
Cecilia Svensson (M)
Andreas Oskarsson (M)
Martin Hansson (M)
Ann-Sofie Andersson (M)
Tommy Elofsson (M)
Marie Louise Fridolf (M)
Ann-Helen Nilsson (C)
Solbritt Lundgren (C)
Christer Larsson (C)
Therese Nilsson (L)
Anders Kristiansen (KD)
Lena Axelsson (S)
Roland Hansson (S)
Jessica Öien (S)
Yvonne K Nilsson (S), justerare
Peter Olsson (S)
My Ylinen (S)
Madeleine Möller (S)
Göran Rudelius (S)
Anne-Lise Nielsen (S)
Babak Rahimi (V)
Pär Moberg (V)
Kristina Wieslander (V)
Lars Nyström (SD)
Arne Nilsson (SD)
Niklas Sjöberg (SD)
Magnus Book (SD)
Ingrid Book (SD)
Kenneth Jansson (SD), justerare
Barbara Åberg (SD)
Ann-Marie Sjöberg (SD)
Roswitha Wennersten (SD)
Sven Strandberg (KV)


Närvarande ersättare	Kristina Andersson (M)
Karin Landgren (M)
Håkan Hansson (M)
Mats Jonsson (M)
Ellinor Härefors (L)
Monika Andersson (KD)
Helena Jönsson (KD)
Birthe Thomsen (S)
Birgitta Jansson (SD)
Helén Ljungkvist Holmgren (KV)
Barbara Demorit (SD)


Övriga närvarande	Charlotte Rosenlund Sjövall, tf kanslichef, sekreterare
Annika Jansson, kommunsekreterare
Matilda Ramsten, nämndsekreterare


Paragrafer	§ 75–90, varav § 80 justerades omedelbart


Justerade paragrafer	§ 75–79 och 81–90


Justering	Protokollet har justerats digitalt.
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[bookmark: _Toc169696253]KF § 75	Godkännande av föredragningslista


Kommunfullmäktiges beslut


Föredragningslistan godkänns med följande tillägg:


Information om redovisning av partistöd


Val och avsägelser



[bookmark: _Toc169696254]KF § 76	Ärendeinformation från beredningarna och kommunstyrelsen


Ärendenummer KS 2024.74


Kommunfullmäktiges beslut


Informationen läggs till handlingarna.


Sammanfattning av ärendet


Ordförande för medborgarberedningen och samhällsbyggnadsberedningen har lämnat in information.


Beslutsunderlag


Information från samhällsbyggnadsberedningen.


Information från medborgarberedningen.



[bookmark: _Toc169696255]KF § 77	Ärendeinformation från revisorerna


Ärendenummer KS 2024.74


Kommunfullmäktiges beslut


Informationen läggs till handlingarna


Sammanfattning av ärendet


Revisionens ordförande Tommy Göransson informerar om


1. Granskning av verkställigheten av kommunfullmäktiges beslut
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Ärendenummer KS 2024.42


Kommunfullmäktiges beslut


Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att besluta enligt följande;


1. Att skattesatsen för kommunalskatt år 2025 ska vara oförändrad, dvs 20,42 kr.


1. Att driftbudget för år 2025 godkänns, inkluderande nettoramar, resultatbudget, balansbudget och kassaflödesbudget. 


1. Att investeringsbudget år 2025–2027 godkänns.


1. Att ekonomisk plan för åren 2026 och 2027 godkänns.


1. Att förslag avgifter Skurups kommun 2025, förslag taxa för Myndighetsnämnden för miljö och byggnad 2025 och förslag VA-taxa 2025 godkänns efter justering utifrån anvisningar i budget 2025 med flerårsplan för 2026 och 2027. 


1. Att anta en utökad låneram med 140,0 mkr i enlighet med anförd investeringsbudget, och därmed en ny total låneram omfattande totalt 810,0 mkr.


Reservation


Kommunens Väl reserverar sig mot kommunfullmäktiges beslut att avslå tilläggsyrkandet.


Sammanfattning av ärendet


De kommunala verksamheterna ska drivas enligt principerna om målstyrning och delegation. Kommunfullmäktige har antagit ett flertal måldokument och planer, som är styrande för verksamhetens bedrivande.


De förtroendevaldas uppgift är att ange verksamheternas mål, prioritering, omfattning och kvalitet samt att utvärdera pågående verksamheter.


Budgetarbetet bygger därmed på en decentralisering av ansvar och befogenheter och den ekonomistyrmodell som används, har successivt anpassats till kommunens förutsättningar.


Ett övergripande mål för budgetåret är en budget i balans. Kommunens budget fördelas på verksamhetsramar vilka fastställts av kommunfullmäktige. Omfördelning av budgetramar mellan förvaltningarna får inte göras utan kommunfullmäktiges godkännande. Intäkter från verksamhet tillfaller respektive verksamhet (nettobudget).


Budget 2025 med flerårsplan för 2026 och 2027


Budgeten för Skurups kommun är upprättad i enlighet med de riktlinjer som antagits för god ekonomisk hushållning. Två av de tre finansiella mål för god ekonomisk hushållning som beslutas bör uppnås utifrån förutsättningarna i budgeten. 


Verksamhetens ramtilldelning utgår från 2024 års nivå, inklusive kompletteringsbudget.


Fördelade investeringsmedel överstiger det fastställda utrymme som baseras på kommunens finansiella mål för investeringar. Finansiering av investeringar 2025–2027 kräver en utökad låneram. För 2025 års investeringar föreslås låneramen höjas med 140,0 mkr.


För att kunna uppfylla de finansiella målen för Skurups kommun, krävs en god verksamhets- och ekonomistyrning med fokus på en aktiv uppföljning för att parera förändringar i budgetförutsättningarna. Ett extra fokus kommer under perioden läggas på att följa upp förvaltningarnas prognoser och budgetföljsamhet för att säkerställa en god ekonomistyrning i verksamheten.


Beslutsunderlag


Tjänsteskrivelse KS.2042.42 daterad 2024-05-17.


Budget 2025 med flerårsplan 2026–2027.


Förslag Avgifter Skurups kommun 2025.


Förslag VA-taxa Skurups kommun 2025.


Förslag Taxa för Myndighetsnämnden för miljö och byggnad 2025.


C, L, KV Missiv Budget för Skurups Kommun 2025.


C, L, KV Budget Verksamhetsramar 2025–2027.


C, L, KV Budget Investeringsramar 2025–2027.


M, KD, SD Missiv budget 2025 med plan för 2026–27.


M, KD, SD Budget Verksamhetsramar 2025–2027.


M, KD, SD Budget Investeringsramar 2025–2027.


Socialdemokraterna Missiv Budget 2025 med plan för 2026–2027.


Socialdemokraterna Budget Verksamhetsramar 2025–2027.


Socialdemokraterna Budget Investeringsramar 2025–2027.


Vänsterpartiet Missiv Budget 2025 med plan 2026–2027.


Vänsterpartiet Budget Verksamhetsramar 2025–2027.


Vänsterpartiet Budget Investeringsramar 2025–2027.


2024 05 30 MBL §11 Budget 2025.


Sveriges Lärare - protokollsanteckning MBL.


Förvaltningens förslag till beslut


Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att besluta enligt följande;


1. Att skattesatsen för kommunalskatt år 2025 ska vara oförändrad, dvs 20,42 kr.


1. Att driftbudget för år 2025 godkänns, inkluderande nettoramar, resultatbudget, balansbudget och kassaflödesbudget. 


1. Att investeringsbudget år 2025–2027 godkänns.


1. Att ekonomisk plan för åren 2026 och 2027 godkänns.


1. Att förslag avgifter Skurups kommun 2025, förslag taxa för Myndighetsnämnden för miljö och byggnad 2025 och förslag VA-taxa 2025 godkänns efter justering utifrån anvisningar i budget 2025 med flerårsplan för 2026 och 2027. 


1. Att anta en utökad låneram med 140,0 mkr i enlighet med anförd investeringsbudget, och därmed en ny total låneram omfattande totalt 810,0 mkr.


Tidigare behandling


Kommunstyrelsen 2024-05-21 KS §74


Budgetförslag från Moderaterna, Kristdemokraternas Sverigedemokraterna utgör huvudförslag.


Budgetförslag från Socialdemokraternas utgör alternativförslag 1.


Budgetförslag från Centerpartiet, Liberalerna, Kommunens väl utgör alternativförslag 2.


Budgetförslag från Vänsterpartiet utgör alternativförslag 3.


Förslag till beslut under sammanträdet


Johan Bolinder (M) yrkar bifall till M,KD, SD budgetförslag.


Lena Axelsson (S) yrkar bifall till Socialdemokraternas budgetförslag.


Lars Nyström (SD) yrkar bifall till M,KD, SD budgetförslag.


Ann-Helen Nilsson (C) yrkar bifall till C, L, KV budgetförslag.


Therese Nilsson (L) yrkar bifall till C, L, KV budgetförslag.


Sven Åke Strandberg (KV) yrkar bifall till C, L, KV budgetförslag med följande tilläggsyrkande:


"Årets resultatmål 1% av skatteintäkter och generella bidrag för 2025 ändras till 0,5% och de drygt 5 miljoner som frigörs öronmärks för att säkerställa vikarietillsättning och övrig personalförstärkning."


Anders Kristiansen (KD) yrkar bifall till M,KD, SD budgetförslag.


Babak Rahimi (V) yrkar bifall till Vänsterpartiet budgetförslag.


Johan Bolinder (M) yrkar avslag på tilläggsyrkandet från Sven Åke Strandberg (KV).


Pär Moberg (V) yrkar bifall till Vänsterpartiet budgetförslag.


Loubna Stenåker Göransson (M) yrkar bifall till M,KD, SD budgetförslag.


Jessica Öien (S) yrkar bifall till Socialdemokraternas budgetförslag.


Åsa Ekblad  (M) yrkar bifall till M,KD, SD budgetförslag.


Nicklas Olsson (M) yrkar bifall till M,KD, SD budgetförslag.


Göran Rudelius (S) yrkar bifall till Socialdemokraternas budgetförslag.


Beslutsgång


Ordförande ställer proposition på vilket alternativförslag som ska utgöra alternativförslaget mot M,KD, SD budgetförslag i följande ordning:


Vänsterpartiets budgetförslag ställs mot C, L, KV budgetförslag och finner att Vänsterpartiets budgetförslag avslås. 


 C, L, KV budgetförslag ställs mot Socialdemokraternas budgetförslag och finner att C, L, KV budgetförslag avslås.


Omröstning begärs.


Följande propositionsordning godkänns:
Ja- Socialdemokraternas budgetförslag utgör alternativförslag.
Nej-  C, L, KV budgetförslag utgör alternativförslag.
Vid verkställd omröstning avges 10 ja-röster, 5 nej-röster och 26 avstår.
Protokoll från omröstning i bilaga.


Fullmäktige beslutar därmed att Socialdemokraternas budgetförslag utgör alternativförslag.


Ordförande ställer proposition på M,KD, SD budgetförslag och alternativförslaget och finner att kommunfullmäktige bifaller M,KD, SD budgetförslag.


Ordförande ställer därefter ställer proposition på att avslå eller bifalla tilläggsyrkandet från Sven Åke Strandberg (KV) och finner att kommunfullmäktige avslår tilläggsyrkandet.


Beslutet skickas till


Ekonomienheten.


 



[bookmark: _Toc169696257]KF § 79	Utveckling och inriktning för Nils Holgersson Utbildningscentrum på lång och kort sikt - återremitterat ärende


Ärendenummer KS 2023.1240


Kommunfullmäktiges beslut


Kommunfullmäktige beslutar att ge kommunstyrelsen i uppdrag att överlåta Nils Holgerssons Utbildningscentrum till annan huvudman och att jordbruksmarken exkluderas från övertagandet.


Kommunfullmäktige beslutar att ge Skurup Kommunala AB i uppdrag att aktivt medverka i det fortsatta arbetet och bidra till utvecklingen av Nils Holgerssons Utbildningscentrum.


Reservation


Kommunens Väl, Centerpartiet, Liberalerna och Vänsterpartiet reserverar sig. Socialdemokraterna inkommer med en skriftig reservation.


Kommunens Väl reserverar sig mot avslag för tilläggsyrkandet.


Sammanfattning av ärendet


Skol- och utbildningsutskottet fick 2023-10-09 i uppdrag att tillsätta en extern utredning om den framtida långsiktiga organisationen och driften av Nils Holgersson Utbildningscentrum.  En extern oberoende utredning skulle utreda möjligheten att överlåta såväl gymnasieskola, introduktionsprogram, anpassad gymnasieskola och vuxenutbildning till en annan fristående huvudman. Utredningen skulle belysa frågan ur ett juridiskt, ekonomiskt och organisatoriskt perspektiv.  Den nya lagstiftningen om samverkan inom skolformerna, gällande från 2025, skulle också beaktas. Utredaren fick också i uppdrag att inledningsvis undersöka marknaden, dvs vilka huvudmän som kan vara aktuella för ett övertagande och se över möjligheterna att utveckla såväl skolverksamheten som annan sidoverksamhet med tillvaratagande av marknadspotentialen inom området. 


Skolutskottet återkom sedermera till kommunstyrelsen då utskottet ansåg sig sakna finansiering för att genomföra arbetet. Kommunstyrelsen fattade 2023-11-28 beslut om finansiering av arbetet inom kommunstyrelsens anslag för egen disposition, vilket innebär att utredningsuppdraget flyttas från skol- och utbildningsutskottet till kommunstyrelsen. Uppdraget gavs till kommunövergripande stab att genomföra den inledande utredningen av marknaden.


Med anledning av denna konstateras det att det i nuläget finns intressenter som potentiella nya huvudmän. 


Nu pågår en fördjupad marknadsanalys och dialog med intressenter. En intern arbetsgrupp, som leds av kommunövergripande staben, tar fram underlag för den fördjupade dialogen och för de externa parterna. Nästa fas är att involvera en extern part för att utreda legala förhållanden i detalj och upprätta förslag på avtal, medan det på övergripande nivå kan konstateras vara principiellt möjligt att överlåta verksamheten till annan huvudman. En eventuell överlåtelse kan organisatoriskt ske på olika sätt men bedöms initialt vara av karaktären verksamhetsövergång.


Kommunstyrelsen beslutade 2024-03-12 att ge kommundirektören och kansliet i uppdrag att fördjupa dialogen med identifierade potentiella huvudmän.


Kommunfullmäktige beslutade 2024-03-25 att återremittera ärendet som en minoritetsåterremiss med motiveringarna: 


1. utredningen ska kompletteras med en ekonomisk konsekvensanalys och redovisning av den externa utredaren samt


1. utreda de ekonomiska konsekvenserna av att ett antal intressenter handplockas i stället för att genomföra en offentlig upphandling.


Just nu utreds marknadsförhållanden och dialog pågår med potentiella intressenter. Redovisning av den ekonomiska konsekvensanalysen sker i samband med beslut om ett eventuellt överlåtande.


Eftersom kommunen i de fall en skolverksamhet överlåts inte ska vara huvudman för verksamheten så gäller inte Lagen om offentlig upphandling (LOU). Kommunen köper ingenting, det är inte fråga om köp av tjänst. Friskolesystemet anses ligga utanför LOU då det bygger på en offentligrättslig lagstiftning och ett bidragssystem. Eftersom det inte är fråga om upphandling finns inget krav enligt den lagstiftningen på anbudsförfarande. Eftersom LOU inte gäller finns det inte heller något krav på att ge information till näringslivet om vilka affärsmöjligheter som kommunen kan erbjuda för att på så sätt öka tillgången på presumtiva intressenter. Eftersom det är fråga om bidragsfinansierad verksamhet är kommunen enligt denna lagstiftning inte skyldig att sondera terrängen, undersöka marknaden och bjuda ut verksamheten på marknaden som kan finnas för skolverksamhet eller skollokaler.


Vid en eventuell överlåtelse genomförs en oberoende marknadsvärdering av de tillgångar som ska avyttras, alltså blir den ekonomiska transaktionen inte möjlig att påverka. 


Beslutsunderlag


Tjänsteskrivelse, daterad 2024-05-06.
Tjänsteskrivelse, daterad 2024-02-09.
Tjänsteskrivelse, daterad 2023-11-13.
Skrivelse NHUC.


Förvaltningens förslag till beslut


Kommunfullmäktige beslutar att ge kommunstyrelsen i uppdrag att överlåta Nils Holgerssons Utbildningscentrum till annan huvudman och att jordbruksmarken exkluderas från övertagandet.


Kommunfullmäktige beslutar att ge Skurup Kommunala AB i uppdrag att aktivt medverka i det fortsatta arbetet och bidra till utvecklingen av Nils Holgerssons Utbildningscentrum.


Tidigare behandling


Kommunstyrelsen 2024-05-21 KS §81


Huvudförslag:


Kommunfullmäktige beslutar att ge kommunstyrelsen i uppdrag att överlåta Nils Holgerssons Utbildningscentrum till annan huvudman och att jordbruksmarken exkluderas från övertagandet.


Kommunfullmäktige beslutar att ge Skurup Kommunala AB i uppdrag att aktivt medverka i det fortsatta arbetet och bidra till utvecklingen av Nils Holgerssons Utbildningscentrum.


Alternativförslag:


Kommunfullmäktige beslutar att avslå ärendet.


Kommunfullmäktige (2024-03-25 KF §30):


Kommunfullmäktige beslutar att ärendet återremitteras som en minoritetsåterremiss med motiveringarna:
· utredningen ska kompletteras med en ekonomisk konsekvensanalys och redovisning av den externa utredaren samt 
· utreda de ekonomiska konsekvenserna av att ett antal intressenter handplockas i stället för att genomföra en offentlig upphandling.


Kommunstyrelsen 2024-03-12 KS §22:


Kommunfullmäktige beslutar att ge kommunstyrelsen i uppdrag att överlåta Nils Holgerssons Utbildningscentrum till annan huvudman och att jordbruksmarken exkluderas från övertagandet.


Kommunfullmäktige beslutar att ge Skurup Kommunala AB i uppdrag att aktivt medverka i det fortsatta arbetet och bidra till utvecklingen av Nils Holgerssons Utbildningscentrum.


Kommunstyrelsen (2023-11-28 KS §228):


Utredningen finansieras inom kommunstyrelsens anslag för egen disposition.
Skol- och utbildningsförvaltningen får i uppdrag att omdisponera beslutade investeringsanslag för Nils Holgersson Utbildningscentrum avseende år 2023 och 2024 för att genomföra nybyggnation av skärmtak för ny placering av igloos för kalvar och ny dräneringsplatta för växtskyddspåfyllningsspruta, i enlighet med gällande krav. Detta ska regleras i kompletteringsbudget 2024.


Skol- och utbildningsutskott (2023-10-09 SUU §70):


Skol- och utbildningsutskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen att:


Skol- och utbildningsutskottet ges i uppdrag att tillsätta en extern utredning om den framtida långsiktiga organisationen och driften av Nils Holgersson Utbildningscentrum. Utredningen ska belysa frågan ur ett juridiskt, ekonomiskt och organisatoriskt perspektiv. Den nya lagstiftningen om samverkan inom skolformerna, gällande från 2025, ska också beaktas.
Utredaren får också i uppdrag att undersöka vilka huvudmän som kan vara aktuella för ett övertagande och se över möjligheterna att utveckla såväl skolverksamheten som annan sidoverksamhet med tillvaratagande av marknadspotentialen inom området. Utredningen bör vara klar 1 juli 2024 och finansieras inom kommunstyrelsens anslag för egen disposition.
På kort sikt får Skol- och utbildningsförvaltningen i uppdrag att omdisponera beslutade investeringsanslag för Nils Holgersson Utbildningscentrum avseende år 2023 och 2024 för att genomföra nybyggnation av skärmtak för ny placering av igloos för kalvar och ny dräneringsplatta för växtskyddspåfyllningsspruta, i enlighet med gällande krav. 


Förslag till beslut under sammanträdet


Johan Bolinder (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens huvudförslag.


Sven Åke Strandberg (KV) yrkar avslag på ärendet med följande tilläggsyrkande:


"Förlaget att lämna över huvudmannaskapet till annan huvudman, skall även ingå att den nya huvudmannen köper skolan exklusive jordbruksmarken till ett pris som en oberoende värderingsman kommer fram till och inte som det står i ärendet att Skurups Kommunala får i uppdrag att aktivt medverka i det fortsatta arbetet och bidra till utvecklingen av Nils Holgerssons Utbildningscentrum."


Claes Lind (M) yrkar avslag på tilläggsyrkandet och bifall till kommunstyrelsens huvudförslag.


Therese Nilsson (L) yrkar avslag på ärendet.


Niklas Sjöberg (SD)  yrkar bifall till kommunstyrelsens huvudförslag.


Andreas Oskarsson (M) yrkar  bifall till kommunstyrelsens huvudförslag.


Jörgen Sjöslätt (C) yrkar i första hand på återremiss för att "komplettera ärendet med tidigare beslutad externa utredning om den framtida långsiktiga organisationen och driften av Nils Holgerssons Utbildningscentrum, som ska belysa frågan ur ett juridiskt, ekonomiskt och organisatoriskt perspektiv".


I andra hand yrkar Jörgen Sjöslätt (C) avslag på ärendet.


Solbritt Lundgren (C) yrkar avslag på ärendet.


Lena Axelsson (S) instämmer i Jörgen Sjöslätts (C) yrkande om återremiss och i andra hand på avslag.


Babak Rahimi (V) instämmer i Jörgen Sjöslätts (C) yrkande om återremiss.


Anders Kristiansen (KD) yrkar bifall till kommunstyrelsens huvudförslag.


Loubna Sensåker Göransson (M)  yrkar bifall till kommunstyrelsens huvudförslag.


My Ylinen (S) instämmer i Jörgen Sjöslätts (C) yrkande om återremiss och i andra hand på avslag.


Ann-Helen Nilsson (C) instämmer i Jörgen Sjöslätts (C) yrkande om återremiss och i andra hand på avslag.


Beslutsgång


Ordförande ställer proposition på ifall ärendet ska återremitteras eller avgöras idag och finner att kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras idag.


Omröstning begärs.


Ordförande ställer följande propositionsordning.


Ja - Avgöras idag


Nej - Återremiss


Vid verkställd omröstning avges 23 ja-röster och 18 nej-röster. Protokoll från omröstning i bilaga.


Kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras idag.


Ordförande ställer proposition på att avslå eller bifalla kommunstyrelsen huvudförslag och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens huvudförslag. 


Omröstning begärs.


Ordförande ställer följande propositionsordning.


Ja-bifall till kommunstyrelsens huvudförslag.
Nej- avslag till kommunstyrelsens huvudförslag


Vid verkställd omröstning avges 23 ja-röster, 18 nej-röster. Protokoll från
omröstning i bilaga. Kommunfullmäktige beslutar därmed att bifalla kommunstyrelsens
huvudförslag. 


Ordförande ställer proposition får att avslå eller bifalla tilläggsyrkande från Sven Åke Strandberg (KV) och finner att finner att kommunfullmäktige avslår tilläggsyrkandet.


Omröstning begärs.


Ordförande ställer följande propositionsordning.


Ja- Avslag till tilläggsyrkandet.


Nej - Bifall till tilläggsyrkandet.


Vid verkställd omröstning avges 23 ja-röster, 12 nej-röster och 6 avstår.
Protokoll från omröstning i bilaga. Kommunfullmäktige beslutar därmed att avslå tilläggsyrkandet.


Beslutet skickas till


Charlotte Rosenlund Sjövall, tf kommundirektör.
Kansliet.
Lena Planken, förvaltningschef.
Eva Lidén, rektor Nils Holgersson Utbildningscentrum.
Magnus Johnson, VD Skurup Kommunala AB.
Dick Johansson, förvaltningschef.



[bookmark: _Toc169696258]KF § 80	Antagande av detaljplan för del av fastigheten Saritslöv 1:1


Ärendenummer KS 2022.1177


Kommunfullmäktiges beslut


Kommunfullmäktige beslutar att anta detaljplanen för fastigheten Saritslöv 1:1 m.fl.


Reservation


Centerpartiet och Vänsterpartiet reserverar sig.


Sammanfattning av ärendet


Syftet med detaljplanen är att pröva lämpligheten att planlägga del av fastigheten Saritslöv 1:1 m.fl. med bostäder. Förslaget utgår från att tillskapa ett attraktivt och barnvänligt småhusområde med cirka 70 nya bostäder. Bebyggelsens skala, utformning och arkitektoniska prägel ska även spegla sin omgivning och historiska sammanhang.


Fastigheten Saritslöv 1:1 m.fl. är privatägd och ca 3.2 ha till ytan och lokaliserad i sydöstra delen av Skurups tätort. Området angränsar till Sverigegatan och Skånegatan i norr.

Kommunstyrelsen beslutade 2022-05-17 om planuppdrag för del av fastigheten Saritslöv 1:1 m.fl. för att med en detaljplaneprocess pröva möjligheten till uppförande av bostäder.


Ett förslag till detaljplan för fastigheten Saritslöv 1:1 m.fl har under juni 2023 varit ute på samråd och under december 2023 varit ute på granskning.


Mindre redaktionella justeringar har gjorts av planförslaget som nu föreslås skickas för ett beslut om antagande.


Beslutsunderlag


Tjänsteskrivelse - Antagande.


DP Saritslöv 1:5 - Plankarta Antagandehandling.


DP Saritslöv 1:5 - Planbeskrivning Antagandehandling.


DP Saritslöv 1:5 - Samrådsredogörelse.


DP Saritslöv 1:5 - Granskningsutlåtande.


Förvaltningens förslag till beslut


Samhällsbyggnadsberedningen föreslår Kommunfullmäktige att besluta att anta detaljplanen för fastigheten Saritslöv 1:1 m.fl.


Tidigare behandling


Kommunstyrelsen 2024-04-10 KS §57


Kommunstyrelsen har inget att invända mot beredningens förslag.
Samhällsbyggnadsberedningens huvudförslag
Kommunfullmäktige antar detaljplanen för fastigheten Saritslöv 1:1 m.fl.
Samhällsbyggnadsberedningens alternativförslag
Kommunfullmäktige besluta att inte anta detaljplanen för fastigheten Saritslöv 1:1 m.fl.



Samhällsbyggnadsberedningen 2024-02-13, § 11:


Huvudförslag


Samhällsbyggnadsberedningen föreslår Kommunfullmäktige att besluta att anta detaljplanen för fastigheten Saritslöv 1:1 m.fl.


Altenativförslag


Samhällsbyggnadsberedningen föreslår Kommunfullmäktige att besluta att inte anta detaljplanen för fastigheten Saritslöv 1:1 m.fl.


Samhällsbyggnadsberedningen 2023-11-21, § 56: Samhällsbyggnadsberedningen beslutar att förslag till detaljplan för fastigheten Saritslöv 1.1 m.fl. skickas på granskning.


Samhällsbyggnadsberedningen 2023-05-09, § 24: Samhällsbyggnadsberedningen beslutar:


1. att godkänna samrådshandlingar avseende detaljplan för del av Saritslöv 1:1 samt,


1. att förslag till detaljplan för del av Saritslöv 1:1 skickas på samråd.


Förslag till beslut under sammanträdet


Nicklas Olsson (M) yrkar på att ärendet ska direktjusteras och bifall till förslaget.


Pär Moberg (V) yrkar på avslag.


Kenneth Jansson (SD) yrkar bifall.


Göran Rudelius (S) yrkar bifall.


Ann-Helen Nilsson (C) yrkar avslag.


Nicklas Sjögren (SD) yrkar bifall.


Beslutsgång


Ordförande ställer proposition på att avslå eller bifalla kommunstyrelsens huvudförslag och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens huvudförslag.


Omröstning begärs.


Följande propositionsordning godkänns:


Ja - bifall till kommunstyrelsens huvudförslag.


Nej - avslag till kommunstyrelsens huvudförslag.


Vid verkställd omröstning avges 33 ja-röster och 6 nej-röster. Protokoll från omröstning i bilaga.
Kommunfullmäktige beslutar därmed att anta detaljplanen för fastigheten Saritslöv 1:1 m.fl.


Beslutet skickas till


Serviceförvaltningen.


Dick Johansson, förvaltningschef.


Tommi Lehto, planarkitekt.



[bookmark: _Toc169696259]KF § 81	Belysningspolicy för Skurups kommun från och med 2024


Ärendenummer KS 2024.280


Kommunfullmäktiges beslut


Kommunfullmäktige beslutar att anta reviderad belysningspolicy med följande ändringar:


1. Första mening på sida fyra ersätts med följande:
"För att minimera miljöpåverkan byts äldre ineffektiva belysningspunkter ut mot LED eller mer energieffektiva ljuskällor i enlighet med beslutad budget. Vid all nyanläggning monteras LED eller mer energieffektiva armaturer."


1. Texten i sista punkten ska ersättas med "All avveckling ska föregås av ett beslut i kommunstyrelsen.".


Vidare beslutar kommunfullmäktige att upphäva gällande belysningspolicy änr KS 2012.734.


Sammanfattning av ärendet


Nuvarande belysningspolicy är över 10 år gammal och i starkt behov av att revideras. Nuvarande innehåll är inte tidsenligt och utöver revideringen av innehållet finns det ett behov av att reglera hanteringen av ett antal vanligen förekommande fall: 


1. Kommunala belysningspunkter på privata fastigheter. 


1. Kommunala belysningspunkter på enskilda vägar.


1. Kommunala belysningspunkter på Trafikverkets vägar.


Samhällsbyggnadsberedningen beslutade 2023-06-13 (SBB §34) att ge serviceförvaltningen i uppdrag att revidera policyn. Detta har nu gjorts och policyn omfattar kortfattat: 


1. Riktlinjer för var gatubelysning skall finnas. 


1. Generella utformningskrav. 


1. Riktlinjer för avveckling och överlåtande av belysningsanläggningar på privata fastighet, längs statliga vägar samt på privata fastigheter. 


Beslutsunderlag


Tjänsteskrivelse, daterad 2024-02-15.


Policy för gatubelysning Skurup, daterad 2024-02-15.


Gällande belysningspolicy, daterad 2012-11-12, KS 2012.734.


Skrivelse med ändringsyrkanden från Kenneth Jansson, inkommen 2024-06-17.


Förvaltningens förslag till beslut


Samhällsbyggnadsberedningen föreslår kommunfullmäktige: 


Att anta reviderad belysningspolicy. 


Att upphäva gällande belysningspolicy KS 2012.734.


Tidigare behandling


Kommunstyrelsen 2024-05-21 KS §80
Kommunstyrelsen har inget att invända samhällsbyggnadsberedningens förslag.
Samhällsbyggnadsberedningen beslutar att föreslå kommunfullmäktige: 
Att anta reviderad belysningspolicy. 
Att upphäva gällande belysningspolicy KS 2012.734



Samhällsbyggnadsberedningen (2024-04-02 SBB §18):


Samhällsbyggnadsberedningen beslutar att föreslå kommunfullmäktige: 
Att anta reviderad belysningspolicy. 
Att upphäva gällande belysningspolicy KS 2012.734.


Förslag till beslut under sammanträdet


Jörgen Sjöslätt (C) yrkar att texten i sista punkten ska strykas och ersättas med "All avveckling ska föregås av ett beslut i kommunstyrelsen.".


Pär Moberg (V) yrkar att det i "Syfte och Målsättning" läggs till: "Samt att minimera ljusföroreningar som stör djur och människor, och minimera elförbrukningen, genom att armaturer designas så att de bara lyser där de måste lysa och inte någon annanstans, och inte är tända annat än när det verkligen behövs."


Två meningar i avsnittet "Att beakta" skrivs om: Andra meningen: "Ett belyst stråk kan erbjuda ett tryggt sätt att passera kvällstid utan att djurlivet störs, men kan också skapa problem för djurlivet som gör det olämpligt." Sista meningen: "Närvarostyrd belysning SKALL alltid övervägas på platser som besöks mindre frekvent under mörker."


Kenneth Jansson (SD): tilläggsyrkande att det i första mening på sida 4 ersätts med följande:
För att minimera miljöpåverkan byts äldre ineffektiva belysningspunkter ut mot
LED eller mer energieffektiva ljuskällor i enlighet med beslutad budget. Vid all
nyanläggning monteras LED eller mer energieffektiva armaturer.


Nicklas Olsson (M): Yrkar bifall till Jörgen Sjöslätts (C) tilläggsyrkande och bifall till Kennet Janssons tilläggsyrkanden samt yrkar avslag till Pär Mobergs tilläggs- och ändringssyrkanden.


Beslutsgång


Ordföranden ställer proposition på Jörgen Sjöslätts (C) tilläggsyrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller detsamma.


Ordföranden ställer proposition på Pär Mobergs (V) tilläggs- och ändringsyrkanden och finner att kommunfullmäktige avslår desamma.


Ordföranden ställer proposition på Kenneth Janssons (SD) tilläggsyrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller detsamma.


Beslutet skickas till


Dick Johansson, förvaltningschef.


Peter Dahl, kommunteknikchef.


Corfitz Nelsson, samordnare.


Anton Lanz, driftledare.


Serviceförvaltningen.



[bookmark: _Toc169696260]KF § 82	Information om redovisning av partistöd


Ärendenummer KS 2024.424


Kommunfullmäktiges beslut


Informationen läggs till handlingarna.


Sammanfattning av ärendet


Kommunfullmäktiges presidieberedning har beslutat att godkänna samtliga inkomna redovisningar.



[bookmark: _Toc169696261]KF § 83	Svar på e-förslag om den gula vänskapsbänken


Ärendenummer KS 2023.1148


Kommunfullmäktiges beslut


E-förslaget avslås.


Reservation


Jörgen Sjöslätt (C) reserverar sig till förmån för sitt eget yrkande.


Sammanfattning av ärendet


1. Ett e-förslag föreslår att gula vänskapsbänkar skall placeras ut i kommunen. Tanken med dessa bänkar är att om man ser någon sitta på en gul bänk kan man som medmänniska gå fram och fråga om de vill prata en stund. Detta i syfte för att minska den psykiska ohälsan och kanske motverka suicid.


Förvaltningen gör bedömningen att om det beslutas att placera ut vänskapsbänkar, är det lämpligt att börja med två stycken i Skurups tätort, som exempel kan nämnas att Sjöbo har två bänkar i dagsläget som placerats i centrala Sjöbo. Beroende på hur dessa två första bänkar mottages och används, kan antalet utökas så att samtliga tätorter har minst en bänk. Lämplig placering är på allmän platsmark i centrala Skurups tätort. Kostnaden för två bänkar uppskattas till 40.000 kr vilket kan tas inom befintlig investeringsbudget.  


Beslutsunderlag


Tjänsteskrivelse, daterad 2024-02-15.


E-förslag, daterat 2023-06-16.


Presentation av gula bänkarna, daterad 2023-05-31.


Tidigare behandling


Kommunstyrelsen 2024-05-21 KS §75


Kommunstyrelsen har inget att invända mot samhällsbyggnadsutskottets förslag.


Samhällsbyggnadsutskottets huvudförslag


Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att avslå e-förslaget. 


Samhällsbyggnadsutskottets alternativförslag


Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att bifalla e-förslaget. 


Samhällsbyggnadsutskottet (2024-03-19 SBU §14):


Samhällsbyggnadsutskottets huvudförslag


Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att avslå e-förslaget. 


Samhällsbyggnadsutskottets alternativförslag


Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att bifalla e-förslaget.


Förslag till beslut under sammanträdet


Jörgen Sjöslätt (C) yrkar att e-förslaget bifalles och finansiering sker inom ramen för serviceförvaltningens befintliga investeringsbudget.


Arne Nilsson (SD) yrkar att e-förslaget avslås.


Pär Moberg (V) yrkar att e-förslaget bifalles med tillägg att det inte behöver vara nya bänkar utan går bra med begagnade bänkar som målas gula.


Ann-Sofie Andersson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens huvudförslag d v s att e-förslaget avslås.


Lena Axelsson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens alternativförslag d v s att e-förslaget bifalles med tillägg att det går bra att använda begagnade bänkar som målas gula.


Johan Bolinder (M) yrkar bifall till kommunstyrelsen huvudförslag d v s att e-förslaget avslås.


Beslutsgång


Ordförande ställer kommunstyrelsens huvudförslag mot kommunstyrelsen alternativförslag och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsen huvudförslag, d v s att e-förslaget avslås.


Omröstning begärs.


Följande propositionsordning godkänns:


Ja-röst för att bifalla kommunstyrelsens huvudförslag, d v s att e-förslaget avslås.


Nej-röst för att bifalla kommunstyrelsens alternativförslag, d v s att e-förslaget bifalles.


Vid verkställd omröstning avges 23 Ja-röster mot 15 nej-röster och 3 avstår.
Protokoll från omröstning i bilaga.


Kommunfullmäktige beslutar därmed att avslå e-förslaget.


Beslutet skickas till


Dick Johansson, förvaltningschef.


Peter Dahl, kommunteknikchef.


Corfitz Nelsson, samordnare.


Anton Lanz, driftledare.


Serviceförvaltningen.


Förslagsställaren.



[bookmark: _Toc169696262]KF § 84	Svar på motion från Sven-Åke Strandberg (KV) om att Skurups kommun återtar färdtjänsten i egen regi


Ärendenummer KS 2023.1098


Kommunfullmäktiges beslut


Kommunfullmäktige avslår motionen.


Reservation


Kommunens Väl reserverar sig.


Sammanfattning av ärendet


Kommunstyrelsen har tillställt Individ- och omsorgsförvaltningen inkommen motion för yttrande.


Enligt motionen har Skånetrafiken sedan man övertog färdtjänsten för Skurups kommun, haft kontinuerligt förekommande brister av olika allvarlig art och bristande kompetens. 


I motionen yrkas om att kommunen återtar färdtjänsten i egen regi.


Skurups kommun är en av 26 kommuner i Skåne som har överlåtit sina uppgifter enligt lag (1997:736) om färdtjänst (”Färdtjänstlagen”) och lag (1997:735) om riksfärdtjänst (”Riksfärdtjänstlagen”) till den regionala kollektivtrafikmyndigheten i Region Skåne (Skånetrafiken). Överlåtelsen genomfördes genom avtal mellan Skurups kommun och Region Skåne, daterat den 16 mars 2010 (första avtalet). Avtalet mellan Skurups kommun och Region Skåne, liksom Region Skånes avtal med övriga 25 kommuner, förutsätter att kommunerna medverkar till finansieringen av Region Skånes hantering av färdtjänst respektive riksfärdtjänst. Avtalet förlängdes 2018-11-09.


Färdtjänst är en särskilt anpassad del av kollektivtrafiken som ska bidra till att personer med funktionsnedsättning ges samma förutsättningar som övriga kollektivtrafikresenärer. Färdtjänst är ett komplement till den allmänna kollektivtrafiken och utgör ett stöd för personer som har väsentliga svårigheter att förflytta sig på egen hand.


Färdtjänst beviljas personer som till följd av funktionsnedsättning, som inte är tillfällig, har väsentliga svårigheter att förflytta sig på egen hand eller att resa med allmänna kommunikationsmedel. Personer med färdtjänsttillstånd reser som i den övriga kollektivtrafiken tillsammans med andra, men resorna sker i personbilar, rullstolsbilar eller rullstolsbussar.


Under 2022 genomfördes totalt 10 549 st färdtjänstresor av personer bosatta i Skurups kommun med färdtjänsttillstånd. 


Beslutsunderlag


Tjänsteskrivelse, daterad 2023-12-05.


Motion daterad 2023-08-15.


Utlåtande från Advokatfirman Lindahl, KS 2014.380.


Tidigare behandling


Kommunstyrelsen 2024-04-10 KS §51:
Kommunstyrelsens förslag
Kommunfullmäktige avslår motionen



Socialnämndsutskott 2023-12-19, § 66:


Socialnämndsutskott beslutar att förslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen.


Förslag till beslut under sammanträdet


Sven Åke Strandberg (KV) yrkar bifall till motionen.


Niklas Sjöberg (SD) yrkar avslag till motionen.


Beslutsgång


Ordförande ställer proposition på inkomna yrkanden och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen.


Beslutet skickas till


Individ- och omsorgsförvaltningen.


Motionären.


Anna Palmgren, förvaltningschef.


Drago Stojkovic-Stenberg, utredningssekreterare.



[bookmark: _Toc169696263]KF § 85	Svar på motion från Madeleine Möller (S) och Mirza Huremovic (S) gällande fler laddstolpar


Ärendenummer KS 2023.1536


Kommunfullmäktiges beslut


Kommunfullmäktige avslår motionen.


Sammanfattning av ärendet


Motionen efterlyser:


1. Att kommunen tar fram planer för ökning av antalet laddplatser i Skurup. 


1. Att kommunen tar fram planer för laddstolpar vid pendlarparkeringen i Rydsgård. 


1. Att förhöra sig med privata aktörer som har ett intresse av att ta sig an uppdraget. 


Förvaltningen ser ett antal utmaningar med motionens att-satser: 


1. Förvaltningen bedömer inte att anläggandet av laddplatser är en kommunal angelägenhet. 


1. Möjligheten att upplåta allmän plats är starkt begränsad enligt lag. 


1. Laddplatser på pendlarparkeringar har en begränsad omsättning av fordon som kan ladda då fordon typiskt parkeras 8-10 timmar per dag på samma plats. 


Beslutsunderlag


Tjänsteskrivelse, daterad 2024-02-15.


Motion daterad 2023-11-27.


Tidigare behandling


Kommunstyrelsen 2024-05-21 KS §76


Kommunstyrelsen har inget att invända mot samhällsbyggnadsutskottets förslag.


Samhällsbyggnadsutskottets huvudförslag


Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen. 


Samhällsbyggnadsutskottets alternativförslag


Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att bifalla motionen. 


Samhällsbyggnadsutskottet 2024-03-19 SBU §15:


Samhällsbyggnadsutskottets huvudförslag


Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen. 


Samhällsbyggnadsutskottets alternativförslag


Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att bifalla motionen. 


Förslag till beslut under sammanträdet


Madelene Möller (S) yrkar bifall till motionen.


Arne Nilsson (SD) och Nicklas Olsson (M) yrkar avslag till motionen.


Beslutsgång


Ordförande ställer proposition på inkomna yrkanden och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen.


Beslutet skickas till


Serviceförvaltningen.


Dick Johansson, förvaltningschef.


Corfitz Nelsson, samordnare.


Thomas Björby, trafikhandläggare.


Mirza Huremovic (S).


Madeleine Möller (S).



[bookmark: _Toc169696264]KF § 86	Svar på motion från Madeleine Möller (S) och Mirza Huremovic (S) gällande utökning av på/avstigningsplatser vid stationen i Skurup


Ärendenummer KS 2023.1538


Kommunfullmäktiges beslut


Motionen avslås.


Sammanfattning av ärendet


Motionen efterlyser fler platser för på- och avstigning vid Skurups station.  


Förvaltningen kan konstatera att det idag finns åtskilliga möjligheter att stanna eller parkera i omedelbar närhet till Skurups station: 


1. En på- avstigningsplats utmed Järnvägsgatan med plats för 3-4 fordon. 


1. En 15-minuters parkeringsplats utmed Järnvägsgatan med plats för 2 fordon. 


1. Gatuparkering utmed stora delar av Järnvägsgatan, tillåter 24 timmars parkering samt på skyltad sträcka 3-timmars parkering. 


1. En på- avstigningsplats utmed Fabriksgatan med plats för 3-4 fordon.  


1. En 15-minuters parkeringsplats utmed Fabriksgatan med plats för 3 fordon. 


1. Samlad parkering på Gamla Fabriksgatan, 5 platser samt en parkering för rörelsehindrade, parkering tillåten två timmar. 


1. Gatuparkering på Gamla Fabriksgatan med plats för 6 fordon, parkering tillåten 3 timmar under dagtid. 


1. Pendlarparkeringar. 


1. Utöver de drygt 230 pendlarparkeringsplatserna, finns det ytterligare cirka 40 platser i omedelbar närhet till stationen. Det finns även möjlighet att stanna för av- och påstigning på Fabriksgatan under förutsättning att man inte i onödan hindrar eller stör annan trafik.


Beslutsunderlag


Tjänsteskrivelse, daterad 2024-02-15.


Motion daterad 2023-11-27.


Tidigare behandling


Kommunstyrelsen 2024-05-21 KS §77:


Kommunstyrelsen har inget att invända mot samhällsbyggnadsutskottets förslag.


Samhällsbyggnadsutskottets huvudförslag


Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen. 


Samhällsbyggnadsutskottets alternativförslag


Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att bifalla motionen. 


Samhällsbyggnadsutskottet 2024-03-19 SBU §16:


Samhällsbyggnadsutskottets huvudförslag


Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen. 


Samhällsbyggnadsutskottets alternativförslag


Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att bifalla motionen. 


Förslag till beslut under sammanträdet


Madelene Möller (S) yrkar bifall till motionen.


Arne Nilsson (SD) yrkar avslag till motionen.


Beslutsgång


Ordförande ställer proposition på inkomna yrkanden och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen.


Beslutet skickas till


Dick Johansson, förvaltningschef


Corfitz Nelsson, samordnare


Thomas Björby, trafikhandläggare


Serviceförvaltningen


Madeleine Möller (S) 


Mirza Huremovic (S)



[bookmark: _Toc169696265]KF § 87	Svar på motion från Madeleine Möller (S) och Mirza Huremovic (S) gällande förlängning av pendlarparkering vid järnvägen i Skurup


Ärendenummer KS 2023.1537


Kommunfullmäktiges beslut


Motionen avslås.


Sammanfattning av ärendet


Motionen efterlyser: 


1. Att framtagande av planer för utökning av pendlarparkeringen sätts igång snarast. 


1. Att genomföra en utökning av pendlarparkeringen. 


Förvaltningen delar motionens syn att det är nödvändigt att utöka antalet pendlarparkeringar. Förvaltningen har planerat detta under 2023 och i 2024 års budget är investeringsmedel avsatta för denna åtgärd som beräknas ge 30-32 nya parkeringsplatser. Inom kommande detaljplan för Göte 8 m.fl. planeras för ytterligare 20 pendlarparkeringar. Vidare förs det dialog med ägarna till f.d. Jackon om eventuellt förvärv av marken utanför deras staketet längs Järnvägsgatan. Detta kan skapa fler parkeringsplatser på sikt. Utöver pendlarparkeringar för personbil, har även antalet platser för cykel runt stationen utökats kraftigt i syfte att få fler av de som har möjlighet att välja cykel för transport till stationen. Detta frigör parkeringsplatser.


Beslutsunderlag


Tjänsteskrivelse, daterad 2024-02-15.


Motion daterad 2023-11-27.


Tidigare behandling


Kommunstyrelsen 2024-05-21 KS §77


Kommunstyrelsen har inget att invända mot samhällsbyggnadsutskottets förslag.


Samhällsbyggnadsutskottets huvudförslag


Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen. 


Samhällsbyggnadsutskottets alternativförslag


Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att bifalla motionen. 


Samhällsbyggnadsutskottet (2024-03-19 SBU §17):


Samhällsbyggnadsutskottet beslutar att föreslå kommunfullmäktige att motionen skall anses vara besvarad. 


Förslag till beslut under sammanträdet


Madelene Möller (S) yrkar bifall till motionen.


Arne Nilsson (SD) yrkar avslag till motionen.


Beslutsgång


Ordförande ställer proposition på inkomna yrkanden och finner att kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen


Beslutet skickas till


Serviceförvaltningen.


Dick Johansson, förvaltningschef.


Corfitz Nelsson, samordnare.


Thomas Björby, trafikhandläggare.


Mirza Huremovic (S).


Madeleine Möller (S).



[bookmark: _Toc169696266]KF § 88	Svar på motion från Lena Axelsson (S) om att tillsätta en utredning gällande infrastrukturproblem Svaneholms allé


Ärendenummer KS 2023.1123


Kommunfullmäktiges beslut


Motionen anses vara besvarad. 


Sammanfattning av ärendet


Lena Axelsson (S) yrkar i en motion att kommunen omgående tillsätter en utredning gällande infrastrukturproblemen mellan Handelsområdet och Industriområdet vid Svaneholms Allé, som kan generera lösningar och förbättra möjligheterna till bättre förståelse i dialogen med Trafikverket.  


Utredning av åtgärder på kort sikt (förbättring av utfarten från Svaneholms Allé mot 714) pågår sedan juni 2023 på förvaltningen. Denna förväntas göras inom befintlig ram och vara klar kvartal 3 2024.


Beslutsunderlag


Tjänsteskrivelse, daterad 2023-11-12.


Motion daterad 2023-09-11.


Tidigare behandling


Kommunstyrelsen 2024-05-21 KS §79


Kommunstyrelsen har inget att invända mot samhällsbyggnadsutskottets förslag.


Samhällsbyggnadsutskottets huvudförslag


Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att motionen skall anses vara besvarad. 


Samhällsbyggnadsutskottets alternativförslag


Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att bifalla motionen. 


Samhällsbyggnadsutskottet (2024-03-19 SBU §18):


Samhällsbyggnadsutskottets huvudförslag
Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att motionen skall anses vara besvarad. 
Samhällsbyggnadsutskottets alternativförslag
Samhällsbyggnadsutskottet föreslår kommunfullmäktige att bifalla motionen. 


Förslag till beslut under sammanträdet


Lena Axelsson (S) yrkar bifall till motionen.


Nicklas Olsson (M) yrkar att anse motionen besvarad.


Beslutsgång


Ordförande ställer proposition på inkomna yrkanden och finner att kommunfullmäktige beslutar att anse motionen vara besvarad.


Beslutet skickas till


Serviceförvaltningen.


Dick Johansson, förvaltningschef.


Corfitz Nelsson, samordnare.


Thomas Björby, trafikhandläggare.


Lena Axelsson (S).



[bookmark: _Toc169696267]KF § 89	Nya motioner, interpellationer och enkla frågor


Ärendenummer KS 2024.69


Kommunfullmäktiges beslut


Motionerna anmäls.


Sammanfattning av ärendet


Inkommer följande motioner:


1. Motion från Pär Moberg (V) och Babak Rahimi (V) om att instifta ett idrottspris


1. Motion från Pär Moberg (V) och Babak Rahimi (V) om ändrad administrativ struktur frö Myndighetsverksamheten i Skurups kommun


1. Motion från Pär Moberg (V) och Babak Rahimi (V) om att införa ett enprocentsmål för offentlig konst vid ny-, om- och tillbyggnad i kommunal regi.



[bookmark: _Toc169696268]KF § 90	Val och avsägelser


Ärendenummer KS 2022.1206


Kommunfullmäktiges beslut


Avsägelsen godkänns.


Sammanfattning av ärendet


Föreligger avsägelse från Conny Axtelius (S) som ersättare i kommunfullmäktige
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Reservation gällande NHUC, KS 2023.1240, 2024-06-17


Vi reserverar oss mot beslutet att avgöra ärendet idag (2024.1240) och fatta beslut under dagens Kommunfullmäktigesammanträde.


Enligt vår mening är ärendet varken belyst eller berett enligt det regelverk som finns.


Återremissen från KF 2024-03-25 har passerat alla instanser ännu en gång utan svar.


Kommunfullmäktige har fattat beslut i ärendet utan ekonomisk konsekvensanalys, juridiska eller organisatoriska aspekter.


Att fatta korrekta beslut med så undermåliga underlag anser vi inte vara möjligt.





Skurup 2024-06-19


För Socialdemokraterna


Lena Axelsson(S)
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Skriftlig Reservation Utveckling och inriktning NHUC KF.odt
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Skriftlig Reservation Kommunfullmäktige 2024-06-17





5. Utveckling och inriktning för Nils Holgersson Utbildningscentrum på lång och kort sikt. KS 2023.1240


Centerpartiets ledamöter reserverar sig mot kommunfullmäktiges beslut till förmån för egna yrkanden enligt följande.


Förstahandsyrkande:


-återremiss till kommunstyrelsen för att komplettera ärendet med  tidigare beslutad externa utredning om den framtida långsiktiga organisationen och driften av Nils Holgersson Utbildningscentrum, som ska belysa frågan ur ett juridiskt, ekonomiskt och organisatoriskt perspektiv.


Andrahandsyrkande:


-avslag på ärendet.





Motivering


Centerpartiet vill att Skurups kommun ska fortsätta driva och utveckla Nils Holgerssons Utbildningscentrum i egen regi och inte överlåta verksamheten till annan huvudman. Säljs NHUC ut till en annan huvudman, blir Skurups kommuns möjlighet att påverka skolans utbildningar väldigt små.  


Vi ser en överhängande risk i att utbildningarnas kvalitet försämras väsentligt, det ska sparas och effektiviseras och utbildningarna kan komma att utarmas innehållsmässigt och det kan komma att skäras ner på personal.


Tidigare har skol- och utbildningsutskottet fått i uppdrag att ta fram en extern utredning om den framtida långsiktiga organisationen och driften av Nils Holgersson Utbildningscentrum. En extern oberoende utredning som skulle utreda möjligheten att överlåta såväl gymnasieskola, introduktionsprogram, anpassad gymnasieskola och vuxenutbildning till en annan fristående huvudman. Utredningen skulle belysa frågan ur ett juridiskt, ekonomiskt och organisatoriskt perspektiv. Den nya lagstiftningen om samverkan inom skolformerna, gällande från 2025, skulle också beaktas.











Vi har inte fått någon utredningen som underlag för beslut i detta ärende. Det finns ingen utredning. Skolutskotten har inte ens hanterat ärendet utan menar att ärendet hänskjutits till kommunstyrelse. Det finns inte något extern utredning som presenterats i kommunstyrelsen heller.


Styret har helt enkelt struntat i att ta fram den externa utredningen som underlag för att fatta ett klokt beslut. Vi anser att det saknas tillförlitliga handlingar för att ärendet ska kunna anses allsidigt belyst vid kommunfullmäktiges hantering.


 


Skurup 2024-06-17








Jörgen Sjöslätt,  gruppledare Centerpartiet
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